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Многоетажен 
паркинг във 
„Възраждане“ 
вече не е мираж
НА СТР. 3

Легендарен 
летищен шеф 
направо ценно 
дарение на 
Държавен архив
НА СТР. 6

Сливенският 
митрополит 
освети нов 
храм в Средец
НА СТР. 18

Община Айтос 
преобразява 
два квартала
НА СТР. 7
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ВАСИЛ 
АТАНАСОВ: 

Очакваме 
да се увеличи 

потокът 
от германски 

туристи

Примата 
Красимира 
Колдамова 
между 
Жизел и 
Едит Пиаф

Бой последен или рунд 
пореден за парламент
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Статистика. 313 кандидати за народни представители от  
19 партии и 10 коалиции ще участват във вота на 27 октомври

СТР. 4 И 5

Столетник 
присъства 
на концерта, 
посветен на 
мира
НА СТР. 2 – 3
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Почит. Димитър Николов на колене пред юбиляря, поднесе своите поздравления

Столетник присъства на 

ДОНА МИТЕВА

По изключително въл-
нуващ начин бургазлията 
Андон Андонов отпразну-
ва своето столетие.  Ве-
теранът от Втората 
световна война бе поканен 
да бъде част от отбеляз-
ването на Световния ден 
на мира в Бургас. 

Юбилярят бе поздравен 
от Димитър Николов, 
което още повече развъл-
нува  столетника. Кметът 
коленичи пред Андонов и 
сърдечно го поздрави, а 
след като му поднесе по-
даръка коментира: „Сто-
летие празнува един дос-
тоен бургазлия - Андон 

Андонов, полковник от 
резерва, ветеран от Вто-
рата световна война, 
който е воювал в състава 
на 24-ти пехотен Черно-
морски полк. 

Пожелах му здраве и да 
се радва още дълго време 
на близките си и всичко 
хубаво в живота!“

Също толкова развъл-
нувани бяха съпругата и 
роднините на рожденика 
от оказаното внимание 
от страна на местната 
власт. За тях този ден ще 
остане в паметта им и 
запечатан от множество-
то снимки, които напра-
виха.

Министърът на отбра-

ната Атанас Запрянов е 
издал заповед също за 
награждаване на столет-
ника. Андон Андонов полу-
чи официалния плакет на  
М и н и с т е р с т в о т о  н а 
отбраната. Поздравления 
имаше от Централния 
съвет на Съюза на вете-
раните от войните, от 
Регионалния съюз на ве-
тераните от войните в 
Бургас, от  Инициативен 
комитет „Памет“, от 
Военно окръжие и др. Кон-
траадмирал Георги Мотев, 
председател на СОСЗР 
връчи част от тях.

Андон Андонов е роден 
през 1924 година в Обзор. 
Останал  малък без баща, 

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Общинските съветни-
ци подкрепиха докладната 
записка на кмета Димитър 
Николов за определяне на 
трасето за южен обход 
на ж.к. „Меден рудник“. 
Решението е свързано с 
реализация на пътна ин-
фраструктура от пър-
востепенната улична 
мрежа на Бургас, която 
ще доведе до облекчаване 
на пътния поток, безкон-
фликтно транспортно 
обслужване на прилежа-
щите жилищни зони, 
както и бързо и безпре-
пятствено извеждане на 
трафика от града.

Предвижда се изграж-
дане на пътна връзка на 
ж.к. „Меден рудник“ до 
републикански път І-9 
„ГКПП Дуранкулак – Бургас 
– ГКПП Малко Търново“ с 
четири ленти за движение, 
кръгово кръстовище при 
обвръзката му с уличната 
регулация на жилищния 
комплекс и пътен възел 
на две нива, тип „тром-
пет“, при връзката с път 
І-9. Дължината на път-
ната връзка е 2400 м, а 
габаритите на пътя 20 
м.

„Меден рудник“ е най-
големият жилищен ком-
плекс на територията 
на Бургас с население от 
над 60 000 жители - пре-
димно младо и работос-
пособно население. Голя-
ма част от жителите на 

комплекса работят в 
централната градска част 
на града, в пристанищни-
те терминали, летището, 
в големите търговски 
центрове и обслужващи 
зони, в индустриалните 
зони и по Черноморието. 
Всички зони за труд са на 
отстояние от комплекса 
и изискват придвижване 
с транспорт. Трудовата 
заетост предполага голям 
поток от трудови пъту-
вания от и към комплекса.

С нарастването на 
населението на комплекса 
в резултат на усвояване 
на нови жилищни тери-
тории, както и разширя-
ването на производстве-
ните зони и изградените 
нови мощности в тях в 
последните 25 години се 
увеличава значително 
интензивността на дви-
жението на територия-

та на комплекса, а това 
води и до значително 
увеличаване на броя на 
моторните превозни 
средства на домакинство.

Създаването на добри 
условия за връзка и транс-
портна обезпеченост на 
територията е едно от 
съществените условия 
за развитие на бизнеса и 
подобряване на средата 
за труд и обитаване.

Решаването на пробле-
мите, свързани с трафи-
ка, с намаляване на пред-
п о с т а в к и т е  з а 
възникване на ПТП, съз-
даването на пълноценна 
и устойчива градска 
среда, осигуряване на 
адекватни условия за 
обитаване и труд и без-
опасна инфраструктура 
са основни приоритети 
в политиката на Община 
Бургас.

Към момента компле-
ксът е свързан с пътища 
от републиканската 
пътна мрежа и улици от 
първостепенната мрежа 
на Бургас главно през една 
точка: Бургас – Средец –
Созопол, който е пресечна 
точка на републикански 
пътища - път I-9 и II-79.

Трасето на новата 
пътна връзка е съгласу-
вано с РИОСВ-Бургас, 
Агенция пътна инфра-
структура, дирекция 
„Инфраструктурата на 
отбраната“ към Минис-
терство на отбраната, 
ВиК ЕАД и с Електрора-
зпределение Юг.

Проблемите с трафика 
и адекватното транс-
портно обслужване са от 
значителен обществен 
интерес, поради което се 
допуска предварително 
изпълнение на решението.

Одобриха трасето за обхода на Меден рудник

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Бургас ще стане първа-
та община в България, в 
която ще бъдат изграде-
ни бързи зарядни станции 
за електрически автомо-
били, способни да зареждат 
поне четири автомобила 
едновременно за броени 
минути. Това стана въз-
можно след като Община 
Бургас прие предложение-
то на „ЕСО Чардж“ ЕАД за 
изграждане на площадко-
ви линейни обекти – пуб-
лично достъпни зарядни 
точки за електрически 
превозни средства, раз-
положени на ключови 
места в града.

Проектът беше одобрен 
от общинските съветни-
ци, като част от поредния 
пилотен зелен проект, 
предложен от кмета Ди-
митър Николов. Проме-
ните в Закона за енерге-
тиката, които позволяват 
изграждането на такива 
зарядни станции в близост 
до подстанции, улесниха 
реализирането на идеята. 
Енергийният системен 
оператор (ЕСО), който 
притежава всички под-
станции на територията 
на страната, ще обособи 
паркоместа около тези 
обекти за инсталиране 
на бързозарядни станции. 
Към момента ЕСО не при-
тежава улиците, парко-
местата или зарядните 
площи около подстанции-
те.

Първият избран терен 
за такава зарядна стан-
ция е до подстанция на 
улица „Ст. Стамболов“, 
ключово транзитно 
трасе между София, Бур-
гас, Созопол, Несебър и 

Северното Черноморие. 
Според преценката на 
общинската администра-
ция, тези станции ще 
привлекат шофьори на 
електромобили, тъй 
като ще позволят зареж-
дане 4-5 пъти по-бързо 
от стандартните заряд-
ни устройства.

Паркингът, разположен 
зад магазин „Технополис“, 
ще бъде допълнен с нови 
зелени паркоместа на 
тревна фуга, за да не се 
редуцира наличието на 
паркоместа за местните 
жители. ЕСО ще изгради 
инфраструктурата за 
тези бързи зарядни стан-
ции, като инициативата 
е съвместна между дър-
жавата и Община Бургас, 
без участие на частни 
интереси.

„Енергийният системен 
оператор ще плаща на 
общината и наем за тези 
паркоместа. Това може да 
се мултиплицира като 
успешна инициатива и до 
други подстанции на те-
риторията на града да се 
изградят още бързи за-
рядни станции. Община 
Бургас ще ползва отстъп-
ки при зареждане на авто-
мобили, собственост на 
свои структури – например 
колите на Социалния 
патронаж, тези за обслуж-
ване на хората с уврежда-
ния и други“, обясни кметът 
Димитър Николов.

Тази инициатива има 
потенциал да бъде раз-
ширена до още подстанции 
в града, като същевремен-
но предоставя бързо и 
ефективно зареждане за 
потребителите на елек-
тромобили,  както и 
ползи за общинските 
служби.

Бургас става първата 
община с бързи 
зарядни станции за 
електромобили

Димитър Нико-
лов поздравява 
столетника
ФОТО: ДОНА МИТЕВА

Трасето 
-Дължината на 
пътната връз-

ка е 2400 м, а 
габаритите 
на пътя 20 м

ФОТО: ОБЩИНА 
БУРГАС
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концерта, посветен на мира
той поема пътя на борба-
та още в юношеска възраст 
– първо като ремсист, а  
след време се влива в реди-
ците на Варненския отряд 
„Васил Левски“. 

След 9 септември зами-
нава като доброволец на 
фронта - в състава на 
24-ти пехотен Черномор-
ски полк. 

След войната постъпва 
в Школата за офицери в 
София. През годините 
завършва военната акаде-
мия „Г. С. Раковски“. Като 
офицер е работил в градо-
вете Шумен, Ямбол, Разград 
и др.

 Онези, които го позна-
ват, казват, че е с изклю-
чително чувство за отго-
ворност, впечатляващо 
тих и скромен. 

Носител е на всички 
медали и ордени, с които 
са наградени участниците 
от състава на Първа бъл-
гарска армия във Втората 
световна война. 

Денят на мира в Бургас 
се отбеляза 

благодарение на Орга-
низационен комитет 
„Памет“, Съюза на вете-

раните от войните в 
България, Съюза на офи-
церите и сержантите от 
запаса, както и Съюза на 
военноинвалидите и воен-
нопострадалите, Община 
Бургас. 

При Часовника се състоя 
концерт с участието на 
Представителния духов 
оркестър на Военномор-
ските сили на Република 
България. Диригент на 
музикалната формация е 
лейтенант Даниел Лазаров.

На концерта се наслади 
столетникът и неговото 

семейство, заедно с мно-
жеството бургазлии и 
гости на града.

Концертът започна с 
изпълнение на химна на 
Република България от 
малката Екатерина, коя-
то е ученичка в НБУ „Ми-
хаил Лъкатник“. Тя е 
възпитаник на вокалната 
школа при Военен клуб – 
Бургас, с ръководител 
Жени Лалчева.

Среща под градския 
часовник – така Ася Бо-
роджиева определи вто-
рото честване на Деня на 

мира в Бургас. Тя запозна 
присъстващите с това 
как се е случило определя-
нето на този ден. „Све-
товният ден на мира е 
утвърден от Общото 
събрание на Организация-
та на обединените нации 
(ООН) през 1981 година. 

Международен ден на мира, 
Световен ден на мира – 
както и да го наречем, 
определя надеждата и 
желанието на милиони, 
милиарди хора да живеем 
в мир – не само един-един-
ствен ден“, каза тя.

Дошлите специално за 

случая, а и тези, които 
привлечени от виртуоз-
ните изпълнения, се рад-
ваха на богатата програма 
на Представителния духов 
оркестър на Военномор-
ските сили на Република 
България и ги дариха с 
много аплодисменти.

Андон 
Андонов със 
съпругата 
си
ФОТО: ДОНА 
МИТЕВА

Малката Екатерина изпълнява химна на Република България         ФОТО: ДОНА МИТЕВА

ГЕОРГИ РУСИНОВ
 
Етажен паркинг в бур-

гаския комплекс „Възраж-
дане“ ще има. Това реши на 
сесията си Общински съвет 
– Бургас като прие доклад-
на, с която ще се извършат 
промени в ПУП-овете на 
общински терени. Темата, 
разбира се, предизвика 
голям интерес. Преди 
началото на заседанието 
дори пред сградата на НХК 
се събраха недоволни граж-
дани, които бяха против 
изграждането на етажен 
паркинг при пазар „Крас-
нодар“.

Кметът Димитър Ни-
колов говори дълго в зала 
и припомни всички опити 
за изграждане на такова 
съоръжение досега. По 
думите му, сега е моментът 
това да се случи, защото 
след време ще е още по-
скъпо. Николов бе убеден, 
и че в бъдеще автомобили 
с двигатели с вътрешно 
горене няма да останат, 
т.е. вредните емисии и 
шумът няма да са проблем.

Най-вече градоначални-
кът увери всички гражда-
ни, които имат притес-
нения относно „Краснодар“, 

че в момента изобщо не се 
обмисля изграждане на 
паркинг там, макар и тази 
позиция да е събрала най-
голяма подкрепа от хора-
та в проведената от ад-
министрацията анкета. 
Николов обясни, че по-
скоро се търсят варианти 
за изграждане на паркинги 
върху общински терени, 
отредени за жилищно 
строителство.

„Ако там изградим со-
циални жилища, то ще 
дойдат още хора, с още 

автомобили и проблемът 
с паркирането във „Въз-
раждане“ ще се задълбочи“, 
каза той.

Евелина Михалева при-
помни, че идеята за паркинг 
е още отпреди 6 години и 
че все нещо не се получава, 
защото хората не искат. 
Тя призова за по-модерно 
мислене и най-накрая Бур-
гас, по примера на други 
градове, да започне да из-
гражда етажни паркинги.

Архитект Делян Геор-
гиев посочи, че според 

него такова съоръжение 
изобщо няма да реши про-
блема с липсата на парко-
места в комплекса, който 
има необходимост от 
около 4000 места.

„Ако направим по-бързо 
ремонтите във „Възраж-
дане“, ще имаме достатъч-
но паркоместа. Ето на 
предната сесия осигурих-
ме бъдещи 150 места на 
булевард „Мария Луиза“, 
без да изграждаме паркин-
ги“, каза той, но му бе 
отговорено, че там все 

още не е сигурно, тъй като 
терените са държавни и 
собственост на НКЖИ.

Директорът на дирек-
ция „Управление на общин-
ски имоти“ Живко Димитров 
и общинският съветник 
Владимир Павлов насочиха 
вниманието към изказва-
нето на арх. Георгиев и 
обявиха, че от трибуната 
се говорят глупости.

„На мен ми се струва, че 
искате да наложите Съюза 
на архитектите да дава 
становище за всяка до-

кладна“, каза Павлов.
Иван Иванов посочи, че 

е крайно време да се даде 
„зелена светлина“ за из-
граждането на етажни 
паркинги.

„Винаги ще има гражда-
ни, които няма да са довол-
ни с шум, вредни емисии и 
т.н. Но когато обикаляш 
15 минути да търсиш къде 
да паркираш, не се ли уве-
личават пак?“, попита той.

След продължилите 
дебати по темата, доклад-
ната бе приета.

Многоетажен паркинг във „Възраждане“ вече не е мираж

Съветници от повечето групи подкрепиха революционното решение
ФОТО: ГЕОРГИ РУСИНОВ

В момента изобщо не се обмисля изграждане на паркинг на пазара „Краснодар“, 
въпреки че бе най-желаното място             ФОТО: СИЛВИЯ ШАТЪРОВА



СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

313 кандидати за народ-
ни представители от 19 
партии и 10 коалиции 
посягат към властта от 
2 МИР – Бургас. 

За седми пореден път 
през последните години 
партиите и коалициите 
ще поискат доверието на 
гласоподавателя, а на 27 
октомври ще стане ясно 
кои са го оправдали и най-
вече какъв е процентът 
на гласувалите.

Бургаски регион за тези 
избори се очертава твър-
де интересен. На пръв 
поглед липсва изявена 
лидерска битка, но лич-
ностите в партийните 
листи са твърде инте-
ресни и с огромен залог за 
тяхната политическа 
кариера.

Ясно е, че голяма част 
от партиите тръгват 
почти за последен бой и 
хвърлят в него знакови 
имена, публично известни 
личности и най-вече хора 
с голям мажоритарен вот. 

Такъв е случаят с ПП 

ГЕРБ, където водач на 
листата както вече „Чер-
номорски фар“ писа, е 
кметът Димитър Николов. 
Мотивът е да се покаже 
на страната „модела Бур-
гас“ и как може да се упра-
влява тя. След него в 
листата са познати 
имена от последните 
парламенти и кампании. 
Активът на ГЕРБ е моби-
лизиран, повечето в него 
сега казват, че с лекота 
могат да агитират за 
листата след такъв ло-
комотив в началото ѝ, а 
и отдавна говорят, че 
мястото на Николов вече 
е в националната полити-
ка. 

ПП-ДБ направо се прос-
треляха в крака след като 
пратиха в Бургас за водач 
Явор Божанков. Втори 
отново остава Димитър 
Найденов, който винаги 
прави голям личен вот, но 
дали ще успеят да вкарат 
двама депутати.

Битката в ДПС наис-
тина ще е жестока. Дви-
жението по традиция 
вкарва трима депутати, 
сега тук те ще трябва да 

се разпределят между 
крилото на Доган и това 
на Пеевски.

ДПС Ново начало изле-
зе с железен ход -бившият 
кмет на Руен и настоящ 
председател на Общинския 
съвет Исмаил Осман. По-
знат сред своите и добър 
управленец.

Мотивите на Осман са, 
че винаги е бил верен на 
партията и марката ДПС 
и е отказвал други пред-
ложения, дори и когато е 
бил отхвърлен от ръко-
водството.

Осман бе пренебрегнат 
на последните местни 
избори и бе заменен от 
ръководството на ДПС 
тогава с Ахмед Сюлейман, 
който сега е кмет на Руен, 
а Осман стана председател 
на местния парламент.

Запознати говорят, че 
това действие е реванш 
на Осман срещу решения-
та от миналата година.

Втори в листата е 
бившият вътрешен ми-
нистър Калин Стоянов, 
който обаче води листа 
и в София-област. Така е 
възможно процентите и 
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СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

Коалиция ГЕРБ-СДС ре-
гистрираха днес листата за 
кандидати за народни пред-
ставители. След кмета на 
Бургас Димитър Николов, 

втори в листата е Жечо 
Станков, следват Любен 
Дилов-син, Галя Василева, 
Андрей Рунчев, Станислав 
Губеров, Стоил Яков, Дечо 
Коешинов, Вежди Орманов, 
Атанас Пъчков. Това е пър-

вата десетка.
„Една много добра листа с 

познати лица и млади хора, 
ще водим позитивна кампа-
ния“, заяви областният лидер 
Иван Алексиев. 

ГЕРБ са амбицирани след 
тези избори България да има 
стабилно правителство, 
като ГЕРБ да са водеща сила 
и да осигурят спокойствие 
на страната. „Основният 
гарант е нашият водач Ди-
митър Николов. Настъпил е 
моментът той да излезе от 
община Бургас и да покаже 
успешния ѝ модел на управле-
ние, защото Бургаска област 
е най-развитата в страната. 
Тя показа как да се управлява 
– с внимание и отношение към 
хората. „Моделът Николов“ 
трябва да се приложи в на-
ционално ниво.

„Димитър Николов е модел 
не само с начина, по който се 
развива общината, а с отно-
шението си към другите. Вие 
сте свидетели на толкова 
кампании, той лоша дума не 
е казал за опонентите си, 
правил е всичко възможно те 
да дадат всичко от себе си и 
да има битка на идеи. Вижте 
модела, по който построи 
Общинския съвет след избо-
рите. Това е начин, когато е 
объркано и сложно, защото 
Бургас е малък модел на Бъл-
гария и искаме да го покажем“, 
аргументира водаческото 
място на Николов третият 
в листата Любен Дилов-син.

Бой последен или рунд 
Статистика. 313 кандидати за 

19 партии и 10 коалиции ще участ

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

„Възраждане“ Бургас ре-
гистрира листа от 17 души 
за предстоящите парламен-
тарни избори, съобщиха от 
пресцентъра на партията. 
Показвайки последователност, 
неин водач ще е отново Цон-
чо Ганев. Той е заместник-
председател на 50-ото На-
родното събрание и на 
„Възраждане“, председател 
на Комисията по туризъм. 
Бил е народен представител 
в 47, 48 и 49-ото Народно 
събрание.

Втори в листата за Бургас 
ще е отново Борис Аладжов, 
депутат и председател на 
бургаската структура на 
„Възраждане“. Аладжов е 

ръководител на Парламен-
тарната асамблея на Черно-
морското икономическо съ-
трудничество. Народен 
представител в 48 и 49-ото 
Народно събрание.

На трето място е Алек-
сандър Койчев. Икономист 
по образование, общински 
съветник в Бургас и замест-
ник-председател на Общинския 
съвет в Бургас. Той е органи-
зационен секретар на бурга-
ската структура на „Въз-
раждане“.

Другият народен предста-
вител от 50-ото Народно 
събрание Звезделина Караве-
лова е четвърта в листата 
за Бургас. Каравелова е пред-
седател на структурата в 
Несебър, член на Комисията 

по труда и социалната поли-
тика в парламента.

„Доказахме с работата си 
и до момента, че ние мислим 
и действаме в полза на бъл-
гарските граждани и работим 
за България, без да влизаме в 
схеми, сглобки и корупционни 
модели. Надяваме се това да 
бъде оценено на 27 октомври 
и хората да ни гласуват до-
верие“, посочиха при регис-
трацията кандидатите на 
„Възраждане“.

Листата показва прием-
ственост, спрямо преходни-
те избори, а в нея присъстват 
представители на почти 
всички общини в региона. В 
нея има икономисти, юрист, 
педагози, специалисти в ту-
ристическия бранш. Освен 

първите четирима, в нея 
влизат още:

5. Димитър Петков – пред-
седател на „Възраждане“ 
Поморие

6. Снежана Йорданова – 
председател на „Възраждане“ 
Приморско

7. Виктория Върбанова – 
заместник-председател на 
„Възраждане“ Бургас и общин-
ски съветник към Общински 
съвет – Бургас

8. Георги Чолаков – предсе-
дател на „Възраждане“ Царе-
во

9. Александър Александров 
– председател на „Възражда-
не“ Карнобат

10. Галин Стойчев – замест-
ник-председател на „Възраж-
дане“ Камено, общински съ-

ветник към Общински съвет 
– Камено

11. Димитър Мавродиев – 
председател на „Възраждане“ 
Малко Търново

12. Атанас Аврамов – „Въз-
раждане“ Бургас

13. Тихомир Джантов – 
„Възраждане“ Средец

14. Ели Лазарова – „Възраж-
дане“ Бургас

15. Щелиян Димитров – 
заместник-председател на 
„Възраждане“ Несебър

16. Мария Вълкова – „Въз-
раждане“ Бургас

17. Радостин Желязков – 
„Възраждане“ Бургас

ГЕРБ-СДС ще покажат на страната 
„модела Бургас“

Да покажат 
на страната 
„модела Бур-
гас“ е тяхната 
амбиция
ФОТО: ГЕРБ

Подредба на листа
1. Димитър Николов Николов, 
Бургас, ПП ГЕРБ
2. Жечо Дончев Станков – Енер-
гиен експерт, Бургас, ПП ГЕРБ
3. Любен Любенов Дилов – Из-
дател, София, ПП ГЕРГЬОВДЕН
4. Галя Стоянова Василева – 
Мениджър, Бургас, МГЕРБ
5. Андрей Стоянов Рунчев – 
Икономист, Бургас, ПП ГЕРБ
6. Станислав Костадинов Губе-
ров – Предприемач, Созопол, 
ГРАЖДАНСКА КВОТА
7. Стоил Стоянов Яков – Инже-
нер Технолог, София, КОАЛИ-
ЦИОНЕН ПАРТНЬОР
8. Дечо Димитров Коешинов – 
Треньор по баскетбол, Айтос, 
ГРАЖДАНСКА КВОТА
9. Вежди Кемал Орманов – Пред-
приемач, Руен, ПП ГЕРБ
10. Атанас Тодоров Пъчков – 
Предприемач, Средец, ГРАЖ-
ДАНСКА КВОТА
11. Христо Георгиев Георгиев 
– Педагог, Карнобат, ПП ГЕРБ
12. Виолета Маркова Илиева – 
Инженер-химик, Бургас, МГЕРБ
13. Иван Георгиев Ников – Земе-
делец, Поморие, МГЕРБ
14. д-р Цветeлина Огнянова 
Иванова – Лекар, лъчетерапевт, 
Бургас, ГРАЖДАНСКА КВОТА
15. Мая Павлова Казанджиева 
– Експ. соц. дейности и здраве-

опазване, Бургас, ПП ГЕРБ
16. Йордан Танев Йорданов – 
Експерт в транспорта, Бургас, 
ПП ГЕРБ
17. Ферди Байрамали Хюлми – 
Мебелист, Сунгурларе, ПП ГЕРБ
18. Чани Димов Стойчев – Об-
щественик, Сунгурларе, ПП 
ГЕРБ
19. Костадин Милчев Милев – 
Икономист, Приморско, ПП 
ГЕРБ
20. Андон Атанасов Михайлов 
– Педагог, Камено, ПП ГЕРБ
21. Нуртен Ибрям Чаушева – 
Медицинска сестра, Бургас, 
ГРАЖДАНСКА КВОТА
22. Стефка Иванова Божкова – 
Генчева – Мениджър, Бургас, 
ЖГЕРБ
23. Панайот Киров Панайотов 
– Ландшафтен архитект, Бур-
гас, ГРАЖДАНСКА КВОТА
24. Тодор Димчев Станков – 
Предприемач, Айтос, МГЕРБ
25. Емурла Ерол Емурла – Музи-
кант, Руен, ПП ГЕРБ
26. Димитър Панайотов Янчев 
– Рибар, Бургас, ГРАЖДАНСКА 
КВОТА
27. Евгени Кирилов Кирилов – 
Строителен инженер, Бургас, 
ГРАЖДАНСКА КВОТА
28. Димитър Константинов 
Чолаков, Предприемач, МГЕРБ

„Възраждане“ залага на познат отбор

„Възраждане“ залагат на хора с опит  ФОТО: ГЕОРГИ РУСИНОВ

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Осем общински съветници влизат в 
битката за депутати през октомври, 
показа репортерска проверка на „Черно-
морски фар“. 
На най-предни позиции и с шансове да 
влязат в следващото Народно събрание са 
Христина Хаджиатанасова от ПП/ДБ и 
Александър Койчев от „Възраждане“. 
Двамата съответно са трети в листите 
на партиите, а предвид това, че и двете 
политически сили вкараха по двама 
депутати на предходните избори, им 
дава шанс. В листата при хората на 
Костадин Костадинов е и общинският 
съветник Виктория Върбанова, която 
заема седмата позиция. 
Други двама също заемат трети места, 

но са с изключително малки шансове да 
успеят да влязат – Живко Табаков и Тодор 
Иванов. 
Първият е в листата на БСП, които на 
последните няколко избора успяват да 
изпратят само по един депутат от 
областта и това е водачът Петър Кънев. 
Сега очакванията едва ли са за повече от 
един, предвид всички сътресения в 
левицата. Пети при БСП е и друг общински 
съветник – Явор Костов.
Тодор Иванов е при ИТН, които също 
изпратиха последно един депутат – д-р 
Силви Кирилов. Колегата на Иванов в 
Общинския съвет Стойко Андреев е 
шести. 
Най-назад сред кандидатите е Шерафет 
Мехмед, който е на 22 място при Алианс за 
права и свободи.

Общински съветници поглеждат към НС



след изборната върте-
лежка да стигнат до 
третия – Хюсеин Хафъзов 
и до четвъртата – Мирем 
Дервиш. Интересен е слу-
чаят с шестия в тази 
листа – Михаил Михов от 
Несебър, който е бивш 
представител на ПП и 
дори по наша информация 
за него му е било отредено 
третото място в листа-
та на ПП-ДБ, но той е 
предпочел Новото начало.

Срещу тази листа от 
крилото на Доган нямаха 
друг избор и сложиха за 
водач един от председа-
телите на партията – 
Джевдет Чакъров. Самият 
факт говори, че тук наис-
тина битката ще е за 
всеки глас, а втори е Севим 
Али.

В „БСП – Обединена ле-
вица“ наредиха повече 
цветна, по-малко партий-
на листа. Водач отново е 
инж. Петър Кънев, следван 
от областния лидер Тодор 
Байчев. Тук изненадите са 
големи, третият е Живко 
Табаков в качеството си 
на председател на Сдру-
жение „Бург“. Сред имена-
та са Маргарита Стама-
това – председател на 
Общинския съвет в Кар-
нобат, Даниела Алакуше-
ва, която бе опонент на 
Васил Едрев в Айтос, из-
дигната от Инициативен 
комитет. Последен е 
бизнесменът от Несебър 
Румен Кулев, който е дал 
ясна заявка за пренареж-
дане на листата.

От тези имена се очак-

ва да докарат вот за са-
мата листа извън пар-
тийния и да се повиши 
резултатът.

В ИТН след отиването 
на Ивайло Вълчев в Евро-
парламента за Бургас 
определиха знаково лице 
на формацията – Тошко 
Йорданов, втори е Алек-
сандър Рашев, трети е 
общинският съветник 
Тодор Иванов.

Като цяло голяма част 
от листите са редени на 
принципа на съставянето 
на футболни отбори-имаш 
резултати, влизаш в иг-
рата, или показал си личен 
вот – предпочетен си. 
Дали това обаче ще се 
окаже ефективно предстои 
да стане ясно на 27 октом-
ври вечерта.
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пореден за парламент
народни представители от 
ват във вота на 27 октомври

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Коалиция „БСП – Обеди-
нена левица“ регистрира в 
Районната избирателна 
комисия в Бургас листата 
си с кандидати за народни 
представители за 2-ри МИР 
– Бургас за предстоящия на 
27 октомври парламентарен 
вот в понеделник. Докумен-
тите внесоха водачът на 
листата инж. Петър Кънев 
и областният председател 
адвокат Тодор Байчев, кой-
то е втори. На събитието 
присъстваха още коалицион-
ният партньор Живко Та-
баков и членове на листата.

„Умората във всички е 
еднаква. Мисля, че този път 
направихме изключително 
силна листа. Тук е част от 
екипа ни. За пръв път ляво-
то пространство сме ние, 
заедно, напред и ще водим 
позитивна, градивна кампа-
ния. Не само че успяхме да си 
подредим листа от 28 души, 
но имахме и трима резерва. 
Т.е. имаше голям интерес за 
участие в листата“, каза 
инж. Кънев, подчертавайки, 
че в нея фигурират изклю-
чителни личности. Той 

представи част от екипа, 
който ще се бори за място 
в 51 Народно събрание.

Вторият в листата – 
Тодор Байчев, каза: „Очаква-
ме един по-добър резултат. 
Взели сме си поука от пре-
дишните грешки. Надяваме 
се, че и избирателят ще ни 
прости това, което сме 
допускали като грешки и ще 
ни подкрепи на тези избори“.

На въпрос дали няма да 
има вътрешна конкуренция 
Байчев бе категоричен, че с 
Живко Табаков са приятели, 
както и с останалите и 
целта е да се постигне по-
добър резултат.

В продължение на думите 
на Кънев и Байчев Живко 
Табаков заяви: „Това обеди-
нение има за цел не само да 
постигне по-висок резултат, 
а и да има ефективна реги-
онална политика, която 
застъпва. Поканен съм в 
лично качество като Живко 
Табаков и председател на 
„Бург“, знаете, че все пак съм 
избран от Левицата“.

„Личностите и партиите, 
обединени в Коалицията, не 
поставят в центъра пар-
тийни интереси, а този на 
обществото и хората. Точ-

но това трябва да е и при-
чината гражданите да ни 
гласуват доверие. И вярвам, 
че ще го направят“, каза 
шестата в листата, финан-
систът Даниела Алакушева.

Листа от 28 кандидати регистрира коалиция 
„БСП – Обединена левица“ за предстоящия вот

Вносителите на листата на „БСП – Обединена левица“ са убедени, че тя е силна, изградена от 
интересни личности      ФОТО: ПРЕСЦЕНТЪР БСП

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Коалиция „Движение за 
права и свободи Ново начало“ 
регистрира листата си за 
народни представители от 
МИР - Бургас. Водач е един от 
най-успешните и обичани 
кметове, които е имала об-
щина Руен. През годините 
Исмаил Осман по безспорен 
начин показа, че да управляваш 
една община успешно трябва 
да си всеки ден сред хората. 

Той, областният ръково-
дител на коалицията Христо 
Широков и част от кандида-
тите депозираха в РИК до-
кументите за регистрация. 

Пред медиите Широков 
заяви, че коалицията ре-
гистрира пълна листа с 28 
имена на личности, с доказа-
ни професионални и човешки 
качества. 

„Всеки един от кандида-
тите е човек, който е работил 
на терен за решаване на най-
наболелите проблеми. Така 
ще бъде и занапред. Ще рабо-
тим заедно с хората, за хора-

та. След тези избори Бълга-
рия трябва да има устойчиво 
и работещо правителство, 
което да гради стабилност-
та й. Времето за безпътица 
и хаос е изчерпано. Трябва да 
се обединим, за да сме силни, 
за да ни приемат сериозно 
нашите европейски парт-
ньори.“ 

Той допълни, че „ДПС Ново 
начало“ е отворена за всеки 
един човек, независимо от 
етнос, вероизповедание, пол, 
социален статус. 

„ДПС Ново начало“ е на 
хората!“ – категоричен е 
Широков, който към днешна 
дата е и независим общински 
съветник в Поморие. 

Минути преди регистра-
цията в РИК водачът на 
листата Исмаил Осман ко-
ментира пред медиите очак-
ванията и нагласите на 
формацията за предстоящи-
те избори.

„Уверен съм, че коалиция 
„Движение за права и свободи 
Ново начало“ ще постигне 
най-добрите си резултати 
в тези избори, защото имахме 

пълната свобода, сами, на 
областно ниво, да излъчим 
хората, които ще защитават 
местните интереси. През 
последните 14 години като 
кмет на община Руен съм бил 
лице в лице, винаги до хората. 
Заедно сме търсили решения 
– заедно сме ги намирали. 
Така ще бъде и занапред“ – 
заяви водачът на коалицията. 

Пред сградата на Област-
на администрация Исмаил 
Осман представи накратко 
екипа, който води.

„Втори в листата и рамо 
до рамо с мен в амбицията за 
смислено ново начало е Калин 
Стоянов. Познавате го като 
доскорошен министър на 
МВР, човек, който е направил 
повече за системата, откол-
кото дългогодишни ръково-
дители на този пост. Запоз-
нат е до най-малкия детайл 
с проблемите на редовите 
полицаи, работи активно за 
решаването им. Калин Сто-
янов е местен човек, доказал 
е, че може да защитава бур-
гаските каузи“ – коментира 
Исмаил Осман.

„ДПС Ново начало“: Времето 
за безпътица и хаос е изчерпано

Листата:
1. Инж. Петър Кънев
2.Тодор Байчев
3. Живко Табаков
4. Йордан Петков
5. Явор Костов
6. Даниела Алакушева
7. Маргарита Стаматова
8. Маргарита Петрова
9. Тошко Желев
10. Иван Токаджиев
11. Паруш Парушев
12. Аспарух Иванов
13. Георги Базотев
14. Ибрахим Шукри
15. Илия Илчев
16. Живко Костов
17. Мехмед Мехмед
18. Евгения Карайчева
19.Георги Марков
20.Кирил Елевтеров
21. Румен Христов Николов
22. Георги Бъклев
23. Борислав Ангелов
24.Ивелина Иванова
25. Снежана Райчова
26. Тодор Сотиров
27. Стоян Ташев
28. Румен Кулев

Ето и пълната листа на 
коалиция „Движение за 
права и свободи Ново начало“:
1. Исмаил Осман – образова-
ние: бакалавър „Математи-
ка и информатика“ в Шумен-
ски университет „Епископ 
К. Преславски“, магистър по 
„Администрация и управле-
ние“; председател на Общин-
ски съвет – Руен от 2023 – до 
момента; кмет на община 
Руен 2009 – 2023 г.
2. Калин Стоянов – образо-
вание: завършва Академия 
на МВР и специалност „Пра-
во“ в Бургаския свободен 
университет. От 2003 г. 
работи в системата на МВР 

като преминава през цялата 
йерархична структура от 
редови полицай до министър 
на МВР.
3. Хюсеин Хафъзов – родом 
от Айтос, преподавател, 
журналист, народен пред-
ставител.
4. Мирем Дервиш – финансист, 
зам.-кмет на община Руен в 
периода 2007 г. – 2023 г. 
5. Татяна Арнаудова – ико-
номист, настоящ замест-
ник-кмет на община Сунгур-
ларе
6. Михаил Михов 
7. Ружди Ахмед
8. Емил Пламенов
9. Ангел Исаев

10. Мария Желева
11. Джюнейт Шабан
12. Исмаил Юмер
13. Мустафа Бекир
14. Симона Щерева
15. Венцислав Христов
16. Айтен Али
17. Атанас Тонев
18. Емне Мехмед
19. Никола Ангелов
20. Осман Ахмед
21. Ислям Хасан
22. Рашид Куру
23. Серкан Юсеин
24. Ружди Салим
25. Хамди Мустафа
26. Емине Ахмед
27. Ренета Вефа
28. Йоско Алипиев

Ще успеят ли 
партиите да 

амбицират 
избирателя да 
излезе да урни-

те за 7 пореден 
път е основни-

ят въпрос
ФОТО: СИЛВИЯ 

ШАТЪРОВА

„ДПС Ново начало“ пристигнаха за регистрацията със силен отбор          ФОТО: ГЕОРГИ РУСИНОВ



Легендарен летищен шеф направи 
ценно дарение на Държавен архив

ТОНКА ГЕОРГИЕВА
ст. експерт в отдел  
„Държавен архив” – 
Бургас

Легендарният летищен 
директор Калин Барзов 
реши да направи ценно 
дарение на Държавен архив 
– Бургас по повод 80-ата 
си годишнина. В Държавен 
архив – Бургас е регистри-
ран фонд 1877, с обем 1,60 
л. м. Фондът включва 
автобиографични доку-
менти, много статии за 
работата на Калин Барзов 
като изпълнителен ди-
ректор на Летище Бургас, 
публикувани в местни и 
чуждестранни вестници, 
списания и др., изложба 
„Бургас и авиацията 1927 
– 2013 г.”, фотоалбуми, 
биографичната му книга 
Follow me и много други 
документи, разказващи  
за живота и дейността 
му. 

Калин Барзов е роден на 
1 октомври 1944 г. в Бургас. 
Родителите му са Иван 
Петков Барзов и Цвета 
Жекова Станкова. Има 
по-голям брат Петко, 
роден през януари 1941 г. 

От първи до четвърти 
клас учи в Основно учили-
ще „Братя Миладинови“, 
Бургас. В пети клас е 
преместен в Основно 
училище „Любен Караве-
лов“, Бургас поради липса 
деца в района, но в седми 
клас се връща отново в 
училище „Братя Милади-
нови“, където завършва 
с отличен успех. Като 
ученик участва в драм-
кръжока към Пионерския 
дом. 

През 1958 г. е приет в 
Техникум по механоте-
хника – Бургас, специалност 
„Електрообзавеждане на 
промишлени предприятия“. 

Лятната ваканция на 
1960 г. прекарва на гости 
на баща си, който е ко-
мандирован в Сирия за 
строежа на язовира на 
река Оронто, Хама. Посе-
щава градовете Хама, 
Дамаск, Латакия, Алепо и 
е живял в Хомс.  Остава с 
много приятни впечат-
ления от гостуването си 
и по-късно се завръща да 
работи там.

Постъпва на военна 
служба в Черноморски 
флот през 1963 г., в ра-
кетно поделение земя-
вода. На 6 октомври 1965 
г. се уволнява и се среща 
с приятели пред Народния 
театър, където, разби-
райки, че единият от тях 
е записан за студент, се 
замисля за бъдещето си 
и възможността да след-

ва. Вижда го случаен човек, 
който го заговаря и след 
съвет от него Калин Бар-
зов си записва среща с 
министъра на просвета-
та – Гани Ганев. Срещата 
минава делово и на нея 
присъства началник-от-
дела „Студенти в чужби-
на“. Седмица по-късно е 
уведомен, че има свободни 
стипендии за студенти 
в Тунис със френски език. 

На 16 октомври 1966 г. 
се жени за Елира, с която 
имат двама синове – Иван 
и Огнян. На 3 март 1967 г. 
пътува за Тунис. Там е 
посрещнат от културния 
аташе и е заведен до сту-
дентския град – комплекс 
от 7 сгради в квартала Le 
Bardot на около 5 киломе-
тра от центъра. Там 
живеят около 1000 сту-
денти със стипендии от 
правителствата.

През 1970 г. Калин Бар-
зов се дипломира в Инсти-
тут за живи езици – Тунис, 
с оценка tres bien. През 
1978/1979 г. БГА „Балкан” 
поема специализацията 
му по специалността 
„международни икономи-
чески отношения” във 
Висшия икономически 
институт – София, а през 
1980 г. се дипломира в СУ 
„Климент Охридски”, със 
специалност „право”. 

Истински полиглот, 
Калин Барзов владее ан-
глийски, френски, арабски 
и руски езици. 

След дипломирането 
си в Тунис, Калин Барзов 
започва работа като 
„ръководител движение 
международни линии” на 
Летище София в периода 
21 май 1971 – 1972 г. След 
това заминава за Дамаск, 
Сирия където до 1974 г. 
работи на длъжност 
билето-багажен касиер в 
представителството на 
БГА „Балкан”. 

През 1974 г. е назначен 
за инспектор в Търговска 
дирекция при СО БГА 
„Балкан” до 1976 г., когато 
постъпва като ръково-
дител на смяна в Коорди-
национния център на 
Летище Бургас.  През 1981 
г. заминава за Лагос, Ни-
герия, където е ръково-
дител  на бюро на СО БГА 
„Балкан” до 1986 г. 

В периода 1986 – 1989 г. 
е представител на Авио-
компания „Балкан” за 
Южна България, като 
по-късно през 1989 г., е 
назначен за зам.-директор 
по експлоатацията на 
Летище Бургас. В периода 
1990 – 1998 г. и 2006 – 2009 
г. работи като изпълни-
телен директор на Ле-

тище Бургас. 
Бил е вицепрезидент 

на Авиокомпания „Балкан” 
от 1998 до 2000 г., а през 
следващите 3 години е 
управител на фирма „Аве-
ко” ООД – Бургас. През 2003 
г. е назначен за главен 
директор на Гражданска 
Въздухоплавателна Ад-
министрация, а през 2005 
г. за изпълнителен дирек-
тор на Летище София. 
Пенсионира се през 2009 
г. 

Калин Барзов работи в 
областта на гражданско-
то авиационно дело в 
продължение на повече 
от 30 години, като 11 от 
тях са на длъжност из-
пълнителен директор на 
Летище Бургас. Има богат 
международен опит и 
постижения, с които да 
се гордее. Финалист е на 
наградите „Клод Тейлър”  
(дава се за постижения в 
авиационния мениджмънт) 
за разработката му „Слу-

чаят Летище Бургас”. 
Носител е на престиж-
ната награда „Пол Харис”, 
от Фондация „Ротари” 
към Ротари Интернешъ-
нъл за насърчаване по-
доброто разбирателство 
и приятелски отношения 
между народите по света.  

В периода 1996 – 1998 г. 
Калин Барзов е член в 
борда на директорите на 
ACI Europe (Световната 
организация на летищата) 
– Европа. Бил е и лектор 
към Институт по възду-
шен транспорт – София.

В навечерието на праз-
ника Държавен архив – 
Бургас поздравява гос- 
подин Барзов за ползот-
ворната му трудова 
дейност, благодари му за 
доверието и дарението 
на ценните документи, 
които ще представляват 
интерес за изследовате-
лите и му пожелава мно-
го здраве, щастие и нови 
върхове за покоряване.
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Три десетилетия. Целият живот на  Калин Барзов е свързан с областта на 
гражданското авиационно дело 

Удостоверение за  връчена награда за принос „Пол Харис“. 1996 г.

 Грамота от Асоциацията на българските авиокомпании (АВА) 
за значителен принос за опазване на историческото наследство 
на Българската гражданска авиация и във връзка със 100 години 
на българското самолетостроене. Б.м. 2015 г.

Калин Барзов 
при открива-

не на тър-
жествата 

и парада по 
случай 70 го-

дини Летище 
Бургас

29 юни 1997 г.

Калин Барзов  
с Филип Хамон 
– генерален 
директор на 
ACI Europe
Бургас, 1995 г.

Снимка на Калин Барзов от връчване на награда за принос „Пол 
Харис“ от президента на Ротари Интернешънъл, София. 1996 г.
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Н. В. Сливенски митрополит Арсений  
с първа служба в айтоския храм на 9 август
Чудотворната икона на Св. Богородица (Пътеводителница) ще бъде изложена 

за поклонение по време на служението

На 9 август 2024 г., 
Негово Високопре-
освещенство Сли-

венски митрополит Ар-
с е н и й  щ е  о т с л у ж и 
вечерня с молебен канон 
на Пресвета Богородица 
в църквата „Св. вмчк. 
Димитрий Солунски“ в 
град Айтос. Началото на 
службата е от 18.00 часа.

Айтоският храм е един 
от 12-те в епархията, в 
които Негово Високопре-

освещенство ще служи 
от 1 до 14 август по вре-
ме на двуседмичния Бого-
родичен пост, който ни 
подготвя да посрещнем 
Преображение Господне 
и Успението на Божията 
Майка.

На вечерното богослу-
жение молебен канон ще 
се отслужи пред чудотвор-
ната икона на Св. Богоро-
дица (Пътеводителница), 
която идва в айтоския 

храм с Негово Високопре-
освещенство Сливенски 
митрополит Арсений. Тя 
е копие на иконата на Св. 
Богородица (Пътеводи-
телница) от Зографския 
манастир в Света гора и 
ще бъде изложена за по-
клонение в храма по време 
на служението.

Владиката идва в Айтос 
месеци след основния ре-
монт на айтоския правос-
лавен храм, който тази 

година ще чества 180-го-
дишнина. По време на 
ремонта бяха реставри-
рани старите каменни 
стени, градени през 1844 
г. с дарения и доброволния 
труд на айтозлии. Църк-
вата, която е културен 
паметник с местно зна-
чение, си върна автентич-
ния вид с финансиране по 
проект на Църковното 
настоятелство.

НП

ПОКАНА
за публично обсъждане на 

Годишен отчет за изпълнение на бюджета 
и на сметките за средства от Европейския 

съюз на Община Айтос към 31.12.2023 г.

Уважаеми граждани от община Айтос,
На основание чл. 140 ал. 4 от Закона за 

публичните финанси и чл. 41 ал. 2 Наред-
бата за условията и реда за съставяне 
на тригодишната бюджетна прогноза 
за местни дейности и за съставяне, 
приемане, изпълнение и отчитане на 
бюджета на община Айтос, Ви каним на 
14.08.2024 г. на публично обсъждане на 
годишния отчет за изпълнение на бю-
джета и на сметките за средства от 
Европейския съюз на Община Айтос към 
31.12.2023 г.

Публичното обсъждане ще се прове-
де в заседателната зала на Общински 
съвет Айтос от 13.30 часа.

Материалите по годишния отчет на 
бюджета ще бъдат предоставени на 
разположение на местната общност в 
Центъра за административно обслуж-
ване.

Становищата по годишния отчет 
могат да се представят в деловодство-
то на Общински съвет – Айтос, не по-
късно от два дни преди провеждане на 
публичното обсъждане.

Красимир Енчев
Председател на Общински съвет –Айтос

02.08.2024 г. 
гр. Айтос

Негово Високопреосвещенство Сливенски митрополит Арсений

След основен ремонт през 2023 г. бяха реставрирани каменните стени на храма Стените на храма, градени през 1844 г.                 ФОТО: ХРАМ „СВ. ВМЧК. ДИМИТРИЙ СОЛУНСКИ“ - АЙТОС

Община Айтос                  ФОТО: НП

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
АЙТОС

Финансирането е осигурено, строителните дейности приключват до края на годината
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Община Айтос преобразява кварталите 
„Васил Априлов“ и „Военни блокове“

Без да харчи бюджет-
ни пари Община Айтос 
следва инвестицион-

ната си политика за об-
новяване на града по ме-
тода „квартал по квартал“. 
След като през 2023 г. по 
проект бяха инвестирани 
над 3 млн. лв. за цялост-
ното обновяване на Еми-
ровския квартал, през 2024 
г. Общината се зае да 
преобрази два възлови 
айтоски квартала, в кои-
то над 30 години не е из-
вършван дори елементарен 
текущ ремонт.

В 154 кв. в Айтос, т.н. 
„Васил Априлов“, в края на 
миналата седмица при-
ключи асфалтирането на 
междублоковите прос-
транства. На 1 октомври 
се очаква да пристигнат 
детските съоръжения, с 
които ще бъдат оборуд-
вани двете нови детски 
площадки в квартала. Пак 
тогава ще бъде монтира-
на и специалната настил-
ка за площадките. Вече са 
обособени местата им 
между блоковете покрай 
улица „Васил Априлов“.

Пристигат и три нови 
беседки за новите зони за 
отдих. Жителите на квар-
тала вече се радват на 
нови тротоарни настил-
ки, дъждовна канализация, 
нови поцинковани елек-
трически стълбове с нови 
осветителни тела и ново 
енергоспестяващо освет-
ление. Нова е настилката 
в междублоковите прос-
транства, нови са пейки-
те, нови са дори кошчета-
та за смет.

Върху настилка от бе-
тонови паркоелементи са 

оформени 173 паркоместа, 
които се очертават. По 
проект се предвижда за-
саждането на декоратив-
ни дръвчета. Това ще 
стане през м. декември – 
периодът, най-подходящ 
за захващането им.

Жителите на съседни 
квартали с право завиждат 
и питат: „а при нас кога?“. 
Инфраструктурните 
проекти за кварталите 
в града са един от прио-
ритетите на Общината, 
лаконично коментира 
кметът Васил Едрев. И 

вече следи дейностите в 
кв. 49, т.н. „Военни блоко-
ве“, квартала до кръгово-
то кръстовище. Там в 
момента се прави верти-
калната планировка, из-
къртени са старият бетон 
и асфалт, работи се по 
настилката в междубло-
ковите пространства, 
изгражда се ново освет-
ление, нова отводнител-
на канализация, налива се 
бетонът за новата дет-
ска площадка. И в кв. 49 
паркоместата ще са на-
пълно достатъчни да 

покрият потребностите 
на притежателите на 
МПС-та. По предварител-
на информация, броят им 
ще е 138.

Дейностите се изпъл-
няват от строителна 
фирма „Хадистрой“. И в 
момента техниката е на 
терен. Срокът е до 2026 
г., но има осигурено финан-
сиране и всички строител-
ни дейности в квартала 
ще приключат до края на 
тази година, категоричен 
е кметът Васил Едрев.

НП

НЯМА ДА ГИ ПОЗНАЕТЕ! 

Довършителни дейности покрай ул. „Славянска“

Асфалтиране в кв. 154

Машините са на терен

В квартал „Васил Априлов“

Квартал 49 е строителна площадка

Настилка за паркоместата           Фото: НП
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Децата научиха, че улицата има свои правила

Седмица на мобилността в ДГ „Славейче”

Цяла седмица учите-
лите от детска 
градина „Славейче“ 

в Айтос с вр. и. д. директор 
Станимира Колева посве-
тиха на инициативи, 
свързани с безопасността 
на децата на пътя. Седми-
цата на мобилността в 
детската градина беше 
изпълнена с много инте-
ресни занимания, игри и 
срещи. 

По една от темите 
„Улицата има свои прави-
ла“ специални гости на 
малчуганите бяха служи-
телите на РУ – Айтос Н. 
Кърмаджиев и Д. Дурмуш. 
Децата дълго ще помнят 
срещата с интересните 
примери и съвети за пра-
вилното каране на велоси-
педи и тротинетки. И 
нищо, че са малки, децата 

от ДГ „Славейче“ проявиха 
нескрит интерес и заси-
паха полицаите с въпроси.

Служителите на реда 
съумяха разбираемо да от-
говорят на детските въ-
проси и да разкажат за 
опасностите, които се 
крият буквално зад всеки 
ъгъл. Малките пък не про-
пуснаха да си помечтаят, 
оказа се, че немалко от тях 
искат непременно да станат 
полицаи. Децата от група 
„Мики Маус“ и ПГ „Мечо 
Пух“ с песни показаха, че 
познават светлините на 
светофара и важните път-
ни знаци. Полицейските 
служители пък получиха 
горещи обещания от нови-
те си малки приятели, че 
ще бъдат внимателни на 
пътя.

НП

Тренировките ще се провеждат в СУ 
„Никола Й. Вапцаров“, град Айтос във 
вторник и четвъртък, от 17.00 до 18.00 
часа.

Ако искате децата ви да бъдат по-
здрави, с по-добро самочувствие, с по-

добра концентрация и дисциплина, и 
разбира се, да намерят нови приятели, 
заповядайте при нас, в КСА „Ейнджълс“ 
– Айтос!

За повече информация 0898636360 –  
Д. Грудева, 0897052799 – А. Александрова

На 1 октомври 2024 г. 
(вторник) от 11:00 ч. ще 
бъде извършена трени-
ровка на Националната 
система за ранно преду-
преждение и оповестява-
не на населението. Целта 
е да се извърши проверка 
на техническото състоя-

ние на системата и обу-
чение на населението за 
разпознаване на сигнали-
те, излъчвани от акус-
тичните сиренни устрой-
ства.

В тази връзка, Община 
Айтос информира граж-
даните за предстоящото 

задействане на сиренната 
система в град Айтос с 
цел да няма безпокойство 
при излъчване на нацио-
налните сигнали за тре-
вога, които ще бъдат 
съпътствани с гласова 
информация.

З А П О В Е Д
гр. Айтос, № РД- 08- 2024 г.

На основание чл. 44, ал.1 т.8 и ал.2  от ЗМСМА, 
във връзка със заповед №РД11-2170/04.09.2024г. 
на изпълнителния директор на БАБХ, относно 
констатирано огнище на заболяването Шарка по 
дребните преживни животни в с.Войника, общ. 
Стралджа, обл. Ямбол, във връзка  с решение от 
заседание на Общинската епизоотична комисия 
от 19.09.2024г., относно набелязани мерки за 
предотвратяване на проникване и разпространение 
на заболяването „Шарка по дребните преживни 
животни“ на територията на община Айтос

З А П О В Я Д В А М :
1.Забранявам провеждането на пазари, изложби 

и други събирания на дребни преживни животни 
(овце и кози).

2.Забранявам смесването на стада и нерегламен-
тираното движение на дребни преживни животни.

3.Животновъдите следва да осъществяват 
стриктен контрол върху фермите и транспортните 

средства, които използват за превоз на животни.
4.Лицата отглеждащи ДПЖ при съмнение за 

заболяване и/или смъртност незабавно да инфор-
мират съответния официален ветеринарен лекар.

5.Кметовете и кметските наместници на населе-
ните места в общината съвместно с официалните 
ветеринарни лекари и частнопрактикуващите 
ветеринарни лекари да проведат информационна 
кампания на собствениците на ДПЖ за клиничните 
признаци на заболяването и спазване на мерки 
за биосигурност.

Настоящата заповед да се предостави на кмето-
вете и кметските наместници на населените места 
в общината, за сведение и изпълнение. 

Заповедта да се разпространи чрез средствата 
за масова информация – сайт на Община Айтос, 
Радиовъзел-Айтос, вестник „Народен приятел“-
Айтос. 

Контрол по изпълнение на заповедта ще из-
пълнявам лично.

ВАСИЛ ЕДРЕВ
КМЕТ НА ОБЩИНА АЙТОС

З А П О В Е Д
№ РД-08-640

гр. Айтос 24.09.2024г.

На основание чл.44, ал.1, т.1 и ал. 2 от ЗМСМА, 
чл.14, ал.7 от Закона за общинската собстве-
ност,§12, т.2 от Закона за изменение и допълнение 
на Закона за водите, чл.13, ал.4, чл.60, ал.1 и 
ал.3, във връзка с чл.57, т.3 от Наредба за реда 
за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и в изпълнение на  Решение 
на ОбС - Айтос  № 129, обективирано в Протокол 
11, т.7 от ДР от 29.08.2024г., 

З А П О В Я Д В А М:
1.Откривам процедура за провеждане на публичен 

търг с явно наддаване за отдаване под наем на 
оператор на язовирна стена на Язовир „Суатя“, 
представляващ имот с идентификатор 81640.19.75 
(номер по предходен план 000036) – публична 
общинска собственост, с площ 30458 кв.м, трайно 
предназначение на територията „земеделска“, с НТП 
„язовир“, находящ се в землището на с.Чукарка, 
при граници на имота:имоти с идентификатори 
81640.19.76, 81640.19.74, 81640.19.67, имотът 
актуван с Акт за публична общинска собственост 
№6000/11.07.2022г.

2.Търгът да се проведе на 17.10.2024 г., от 09:30 
часа в  малката заседателна зала  на Община 
Айтос, ул. “Цар Освободител” №3.

3.Определям начална тръжна цена 10,00 лв./дка 
без ДДС за една година, или 304,58 лв. /триста 
и четири лева и петдесет и осем стотинки / без 
ДДС за целия имот за една година.

4.Определям стъпка на наддаване 30,00 лева.

5.Определям парична гаранция за участие в 
тръжната процедурата в размер на 2000,00лв / две 
хиляди лева/, вносими в брой в касата на Община 
Айтос, или по банков път по сметка на общината 

BG27BUIN95613300447527  BIC: BUINBGSF при 
Алианц Банк България  в срок до 12:00 часа на 
16.10.2024г. При внасяне на гаранцията по банков 
път, средствата следва да са постъпили по сметка 
на общината до 12:00 часа на  16.10.2024г. 

6.За обезпечаване изпълнението на задължени-
ята по договора за наем паричната гаранция за 
участие в търга се трансформира като гаранция 
за изпълнение на договора за наем. Внесената 
парична гаранция се възстановява след изтичане 
на срока на договора,  при пълно и точно изпъл-
нение на задълженията на наемателя, като не се 
начислява лихва. Условията и реда за задържането 
и възстановяването на паричната гаранция се 
уреждат в договора.

7.Обектът се отдава под наем за срок от 10 
год. на оператор на язовирна стена.

8.Утвърждавам 1 (един) комплект тръжна доку-
ментация и проект на договор към нея, съдържащ 
следните документи:

-  Копие от заповед за открита тръжна процедура;
-  Заявление за участие – приложение №1;
-  Декларация за оглед на имота – приложение №2;
-  Декларация за условията на търга и проекто-

договора – приложение №3;
- Декларация за съгласие за събиране, използване 

и обработване на лични данни – приложение №4;
-  Тръжни условия;
-  Копие от скица на имота;
-  Копие от Акт за общинска собственост;
-  Договор за наем (проект).

9.Тръжната документация е на стойност  30,00 
лв. без ДДС за един комплект и може да се закупи  
в Центъра за административно обслужване /ЦАО/ 
на общината до 16:00 ч. на 14.10.2024 г.

10.Кандидатите следва да представят в запечатан 
непрозрачен бял плик, до 12:00 ч. на 16.10.2024 
г. в ЦАО на общината следните документи:

10.1.Заявление за участие в търга - приложение 1;
10.2.Документ, доказващ, че участникът от-

говаря на условието за оператор на язовирна 
стена-физическо лице хидроспециалист или 
юридическо лице, което разполага със служител 
хидроспециалист за осъществяване на дейностите 
по стопанисване, поддържане и експлоатация на 
язовирните стени и на съоръженията към тях, въз-
ложени му от собственика. Физическото лице или 
юридическото лице представя документ, доказващ 
придобита образователна квалификационна степен 
„магистър“ със специалност „хидротехническо 
строителство“, „хидромелиоративно строителство“ 
или друга еквивалентна специалност в областта 
на хидроинженерството, при придобиването на 
която в учебния план са изучавани предмети и 
са придобити умения, свързани с проектиране, 
изграждане и експлоатация на язовирната стена 
и съоръженията към тях или документ, че разпо-
лага със служител хидроспециалист с приложен 
документ за придобита специалност.

10.3.Декларация  за оглед на имота – прило-
жение 2;

10.4.Декларация за условията на търга и про-
екто-договора – приложение №3;

10.5.Декларация за съгласие за събиране, 

използване и обработване на лични данни – 
приложение №4;

10.6.Документ за внесена парична гаранция за 
участие в търга;

10.7.Документ  за закупена тръжна документация;
10.8.Нотариално заверено пълномощно – ако 

участникът не присъства лично на търга. Допустимо 
е пълномощното да не се постави в плика, а да се 
предаде на комисията на нейното заседание. На 
комисията се предоставя оригинал или заверено 
за вярност копие, като в този случай оригиналът 
се показва за сверка.

11.До участие в търга ще се допускат физи-
чески и юридически лица.  Върху плика, в който 
кандидатът е поставил необходимите документи 
за участие в търга, се записва обекта на търга, 
наименованието на кандидата и ако е юридическо 
лице се записва и ЕИК на фирмата.

12.Оглед на имота да се извършва всеки ден 
до 17:00ч. на 15.10.2024г. с представител на 
общината след представяне на платежен документ 
за закупена тръжна документация и предварителна 
заявка най-малко един ден преди датата на огледа.

13.Начин на плащане: в 14-дневен срок от 
влизане в сила на заповедта за спечелил участник, 
спечелилият кандидат следва да внесе един годишен 
наем и административна такса съгл;асно чл.39, ал.1 
от Наредбата за определяне и администриране на 
местните такси и цени на услуги на територията 
на Община Айтос.

14.Настоящата заповед да се обяви във в-к 
„Народен приятел”, електронната страница на 
Община Айтос и да се постави на информационното 
табло на общината.

Контрол по изпълнение на заповедта ще уп-
ражнявам лично.

ВАСИЛ ЕДРЕВ
Кмет на Община Айтос

ОБЩИНА АЙТОС
ОБЩИНСКА АДМИНИСТРАЦИЯ

ОБЩИНА АЙТОС
ОБЩИНСКА АДМИНИСТРАЦИЯ

Тест на сирените за ранно предупреждение 
на 1 октомври в Айтос

КСА „Ейнджълс“ – Айтос
набира деца за подготвителни групи

Полицейските 
служители по-
лучиха горещи 

обещания от 
новите си мал-

ки приятели
ФОТО: НП

И полицейска кола в двора на детската градина
На площадката за безопасност на движението в ДГ „Славейче“ 
– всички вече знаят важните пътни знаци
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Очаквано, две ДПС-та 
се явиха на консулта-
циите при кмета Васил 

Едрев за определяне съста-
вите на СИК на територия-
та на община Айтос за 
предсрочните парламентар-
ни избори на 27 октомври. И 
двете страни представиха 
пълномощно от Движение 
за права и свободи (ДПС) – 
едното от Юзджан Юмер, 
съгласно пълномощно от 
Джевдет Чакъров, другото 
от Ружди Ахмед, съгласно 
пълномощно от Делян Пе-
евски. На консултациите 
присъства и Христо Широ-
ков – Областен координатор 
на ДПС (Пеевски). И двете 
страни участваха с абреви-
атурата ДПС в разпределе-
нието на квотите по секции.

Традиционно, на сбирка 
преди консултациите мест-
ните политици в разбира-
телство разпределят ръ-
ководствата и членовете 
на СИК, съгласно парламен-
тарните квоти. По време 
на консултациите на 19 
септември 2024 г. всички 

участници – представите-
лите на ГЕРБ – Красимир 
Енчев и Пенчо Желев, на 
Коалиция ПП-ДБ Георги 
Стоев, на „Възраждане“ – 
Александър Койчев, на БСП 
– Милена Куртова – Радева, 
на ИТН – Евгений Генчев, на 
ДПС (Чакъров) Юзджан Юмер 
и на ДПС (Пеевски) Ружди 
Ахмед декларираха, че са 
съгласни с разпределението 
на ръководствата и члено-
вете на избирателните 
комисии. 

Присъстващите запази-

ха добрия тон, нямаше спо-
рове и претенции. Всички 
подписаха протокола от 
консултациите без особено 
мнение. И двете страни, 
представени като ДПС, 
изпратиха до местната 
изборна администрация 
списъци с 51 имена за ръко-
водни постове и членове на 
СИК. Дали и как точно ще 
бъдат разпределени между 
двете фракции – казуса ще 
решава Районната избира-
телна комисия (РИК) – Бургас.

НП

Съгласие между местните политици за СИК

Усмивки и 
добро на-

строение на 
консултаци-

ите за СИК

От ляво надясно Александър Койчев – „Възраждане“, Юзджан Юмер – ДПС, Евгений 
Генчев – ИТН, Пенчо Желев и Красимир Енчев – ГЕРБ-СДС Христо Широков и Ружди Ахмед – ДПС, Милена Куртова - Радева – БСП

Във връзка с прекратя-
ване на пълномощията на 
общинския съветник от 
ПП-ДБ Салих Метраш, (кой-
то реши да напусне Съвета 
по собствено желание), на 
предстоящото редовно 
заседание на 30 септември 
председателят Красимир 
Енчев внася за разглеждане 
докладна записка. От нея 
става ясно, че с влязло в 
сила решение от 13.09.2024 
г. ОИК - Айтос е прекрати-
ла пълномощията на Метраш, 
и е обявила за избран за 
общински съветник Ангел 
Асенов Чафадаров.

Метраш е участвал в 
една постоянна комисия – 
„Финансово-икономическа, 
бюджет и оперативни 
програми“ към Общински 
съвет – Айтос. Сега предсе-
дателят предлага изменение 
на решението на Съвета от 
30 ноември 2023 г. за избор 
на членове на постоянни 
комисии, като на мястото 
на Салих Метраш – член на  
ПК „Финансово-икономиче-
ска, бюджет и оперативни 
програми”, Съветът да 
избере Ангел Асенов Чафа-
даров.  

Управителят на 
„Авицена“ иска по-ниска 

заплата

Управителят на общин-
ско търговско дружество 
„Авицена“ ЕООД, гр. Айтос 
Младен Иванов с писмо до 
Общинския съвет е поискал 
„да бъде намален размерът 
на възнаграждението му 
като управител от 300% 
на 200% от средната ме-
сечна брутна работна за-
плата в търговското 
дружество“. По този повод 
председателят Красимир 
Енчев внася докладна за-
писка за размер на възна-
граждението на управите-
ля на 200% от СМБРЗ в 
дружеството, считано от 
01.10.2024 г.

Мотиви за желанието на 
Иванов да получава по-ниска 
заплата като шеф на об-
щинското търговско дру-
жество в писмото му липс-
ват. Вероятно, искането е 
на база финансовите резул-
тати на „Авицена“ за 2023 
г., предполагат запознати 
с дейността на общинските 
фармацевти.

НП

Поводът – Европейският 
ден на спорта в училище –  

27 септември

Учениците посрещнаха 
бургаските волейболисти 
във физкултурния салон 
на училището. Звездите 
на тима играха заедно с 
децата, оставиха им пода-
ръци, сред които топки с 
автографи. 

Гостуването беше по 
повод Европейския ден на 
спорта в училище – 27 сеп-
тември. Делегацията на ВК 
„Нефтохимик 2010“ – Бургас 
беше водена от президента 
Огнян Томов. В Айтос гос-
туваха още старши тре-
ньорът Мартин Стоев, 
помощникът му и символ 
на клуба Иван Станев, ка-
питанът Аксел Трухчев и 
още двама шампиони с 
„нефтохимиците“ – Добро-
мир Димитров и Красимир 
Георгиев, както и админи-

стративният директор 
Дионисий Гугушев.

Децата посрещнаха лю-
бимците си с плакат и 
грамоти. Аксел Трухчев се 
обърна към малките си 
фенове на английски език, 
тъй като инициатор на 
събитието беше препода-

вателят по английски 
Бранимира Николова. „На-
шата идея с тази среща е 
да мотивираме учениците 
да бъдат по-активни“, 
обяви повода за поканата, 
Николова. Пред учениците 
говориха президентът 
Огнян Томов и останалите 

от клубната делегация. 
Преподаватели и ученици 
благодариха на „нефтохи-
миците“ за гостуването в 
СУ „Христо Ботев“, с при-
знанието: „В наше лице 
имате верни фенове!“ и с 
пожеланието за успешен 
сезон.

Молим родителите на 
деца, родени през 2014 и 
2015 година, желаещи да 
тренират, да се обадят 
за повече информация на 

двамата треньори в 
клуба: Димчо Данов, тел. 
0888 399399 и Борис Ни-
колов – тел. 0884 101096.

Футболен клуб „Вихър“ – Айтос набира 
деца за попълване на групите си в отбо-

ри за родените през 2014 и 2015 година

НА 30 СЕПТЕМВРИ, В ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ 

Чафадаров сменя Метраш 
във Финансовата комисия

Звездите на ВК „Нефтохимик 2010“ 
гостуваха на СУ „Христо Ботев“, Айтос 

Посрещането          ФОТО: ПЕТЯ ДИМИТРОВА

Да играеш до звездите! Звездите на тима: Благодарим за поканата!



Кметът Васил Едрев се срещна с Генералния 
консул на Турция в Бургас г-н Толга Оркун
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„Всички ми казват, че Айтос се развива на ниво“, призна турският дипломат 

В Община Айтос, пред 
Генералния консул на 
Република Турция в 

Бургас, кметът Васил 
Едрев представи община-
та и нейните жители 
като обединена общност. 
Градоначалникът благо-

дари на турския дипломат 
за проявения интерес и 
желание за партньорство. 
На срещата присъства 
зам.-кметът на община 
Айтос Калоян Калоянов.  

„Искаме да развием на-
шите добри отношения и 

сътрудничество като 
отношения между два 
приятелски народа. Аз 
отговарям за 10 български 
града, всички ми казват, 
че Айтос се развива на 
ниво. Кметът Васил Едрев 
работи за жителите и за 

по-добрия начин на живот 
и ние ще продължим да 
работим с него“, заяви г-н 
Оркун и потвърди пред 
НП, че инвеститорите от 
Турция имат интерес към 
България. „Ще продължим 
да работим в тази посока. 
И тъй като Айтос е в 
регион, за който отговарям, 
ще продължим за работим 
за Айтос“, каза още Гене-
ралният консул. Той бла-

годари на кмета Васил 
Едрев за гостоприемство-
то и заяви своята готов-
ност да подпомогне съ-
трудничеството с турски 
общини в сферите на 
икономиката, туризма, 
земеделието, културата 
и търговията. В знак на 
уважение и в потвържде-
ние желанието за бъдещо 
сътрудничество, кметът 
и Генералният консул си 

размениха символични 
подаръци.

Г-н Толга Оркун е Гене-
рален консул на Република 
Турция в Бургас от края на 
2023 г. и изпълнява своите 
задължения като осъщест-
вява срещи с кметове от 
региона. Идвал е в Айтос 
и преди да заеме високата 
длъжност и признава, че 
градът много му харесва. 

НП

Обещаха си сътрудничество

Кмет и Генерален консул си размениха симво-
лични подаръци

„Ще продължим да работим за Айтос“, заяви 
г-н Толга Оркун        ФОТО: НП

Мнозина планираха 
тридневната почивка за 

плаж, лютеница и гроздобер

Айтос тържествено 
чества Деня на независи-
мостта с фолклорен празник 
на градския площад „Свобо-
да“. Кметът Васил Едрев и 
матроси от Флотския отряд 
на СУ „Никола Йонков Вапца-
ров“ изпълниха ритуала за 
издигане на знамената. На 
честването дойдоха предсе-
дателят на Общински съвет 
– Айтос Красимир Енчев, 

зам.-кметът Калоян Кало-
янов, общински съветници 
и представители на училища, 
детски градини, местни 
организации и сдружения. 
Истината е, че малко бяха 
гражданите, дошли да зас-
видетелстват почитта си 
към историческата дата. 
Тридневната почивка изпра-
ти мнозина по плажовете у 
нас и в Гърция, традиционно 
работливи айтозлийки се 
заеха да приготвят люте-
ницата, други пък предпоче-
тоха гроздобера.

Кметът на община Айтос 
Васил Едрев поздрави айтозлии 
и припомни историческите 
събития в старопрестолния 
град и църквата „Свети Че-
тиридесет мъченици“, където 
княз Фердинанд прочита пред 
министрите манифеста за 
обявяване на независимостта 
на България. „Този ден го има, 
за да осъзнаем свободата си 
като отговорност. Има го, за 
да не се изличи значението на 
най-скъпата национална цен-
ност – независимостта. Днес 

ние имаме свободата да пока-
жем, че заедно можем да се 
справим. С кризите, с инфла-
цията, с трудностите. Да 
покажем, че заедно имаме си-
лите и куража да обновим 
нашия общ дом – община Айтос!“, 
каза още кметът в празнич-
ното си обръщение към граж-
даните и гостите на Айтос

Празничен концерт по повод 
116-ата годишнина от про-
възгласяването на независи-
мостта на България поднесо-
ха талантливите певци, 

музиканти и танцьори от 
Професионален фолклорен 
ансамбъл „Странджа“ – град 
Бургас с гл. художествен ръ-
ководител Марио Егов.  

Празникът на независи-
мостта е вече утвърдена 
традиция за Айтос и хубаво 
би било родителите да дават 
добрия пример за продължа-
ването ѝ. Традиция, към която 
децата и младите хора да се 
привързват с гордост и пре-
клонение.

НП 

„Балджиеви 91“ ООД
„Деметра“ ООД
„ЗСК Лозово“ АД
„Бургасцвет 90 Танев“ 
ЕООД
Георги Петров Янев
Борис Димитров Димитров
„Бошнаков“ ЕООД

„АБ Солюшън секюрити“ 
ООД
„Никс“ ЕООД
„МБАЛ Айтос“ ЕООД
„Артстрой“ ООД
„Симпто“ АД
„Стефанови“ ООД

С благодарност към съорганизаторите и спомоществователите на Димитровден 2024

С фолклорен празник Айтос отбеляза Деня на независимостта

Матросите от СУ „Никола Й. Вапцаров“ асистираха на кмета
ПФА „Странджа“ – град Бургас на откритата сцена на площад 
„Свобода“

Пред знамената                  ФОТО: НП
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на читателите Ви, че въз 
основа на този проект 
през първата година – 2025 
г., два самолета ще извърш-
ват полети до 7 немски 
дестинации на седмица, 
като единият от тях ще 
бъде базиран на Летище 
Бургас. През 2026 г. броят 
им ще бъде удвоен до че-
тири базирани самолета 
и допълнително увеличен 
до общо седем самолета 
през 2027 г., в зависимост 
от търсенето.

– Кои дестинации това 
лято са в топ пет за 
бургаския аеропорт?

– Прага (Чехия), Като-
вице (Полша), Манчестър 
(Великобритания), Тел 
Авив (Израел) и Варшава 
(Полша).

– Колко дестинации 
остават активни до 
късна есен?

– Лондон Лутън (Вели-
кобритания), който е 
целогодишен, Краков 
(Полша), Анталия (Турция), 
Варшава (Полша), Каунас 
(Литва), Манчестър (Ве-
ликобритания), Виена 

(Австрия), Хелзинки (Фин-
ландия) и Копенхаген 
(Дания) – те са планирани 
да бъдат изпълнявани до 
края на октомври.

– Какво се очертава за 
зимния период?

– Полети от/до Лондон 
Лутън (Великобритания), 
който е традиционният 
ни целогодишен маршрут. 
Не спираме да съдейства-
ме активно на „Фонд за 
развитие на Летище Бур-
гас“ за допълнителни 
зимни маршрути.

– Какво бихте казали 
на всички ония, които 
атакуват концесионера, 
че не развива  равнопо-
ставено бургаското и 
варненското летище?

– Не бих желал да про-
вокирам излишна полеми-
ка по въпроса, а ще се 
уповавам на фактите. 
„Фрапорт Туин Стар Еър-
порт Мениджмънт“ АД 
неведнъж е подчертавал 
своя ангажимент като 
отговорен концесионер и 
работодател да продължи 
да увеличава целогодишния 

трафик и свързаност на 
Летище Бургас, включи-
телно с много инициати-
ви, в които участва, в т.ч. 
и с експертната си и фи-
нансова подкрепа към „Фонд 
за развитие на Летище 
Бургас“. През 2023 г. то е 
обслужило повече пътни-
ци от Летище Варна – как-
то през почти всички 
години от 2006 г. насам – 
включително това сочат 
данните и за тази година. 
От началото на концеси-
ята през 2006 г. над 110 
млн. евро са инвестирани 
в проекти на Летище 
Бургас. За периода от 2022 
до 2026 г. „Фрапорт Туин 
Стар Еърпорт Менидж-
мънт“ АД се е ангажирал 
да инвестира над 50 млн. 
евро (от които вече са 
инвестирани над 7 млн. 
евро) на Летище Бургас. 
Компанията води прозрач-
на политика към медиите 
и обществеността, като 
изпълнява съвестно, на-
временно и изцяло всички 
свои ангажименти и за-
дължения към държавата. 
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Очакваме да се увеличи  
потокът от германски туристи 
към Българското Черноморие

Васил Атанасов, директор на Летище Бургас: 

-н Атанасов, както се пее 
в една песен „свърши ля-
тото, идва есента“, тя е 
време за равносметка. Та, 
какъв бе сезонът за Ле-
тище Бургас?

– Можем да окачествим 
сезона на Летище Бургас 
като добър. Нивата на 
трафика са без съществе-
ни различия от предходния 
сезон. За първи път тази 
година бяха посрещнати 
полети от Лондон Саутенд 
(Великобритания), При-
щина (Косово), Карлови 
Вари (Чехия), както и дру-
ги общо 8 нови дестинации. 
6 нови за Летище Бургас 
авиокомпании изпълняват 
полети през 2024 г., а като 
акцент също можем да 
отличим и това, че TUI fly 
Deutschland рестартира 
полетите до Бургас от 
Хановер след повече от 10 
години пауза. 

– Може ли да се каже, че  
се настигат вече нивата 
от предковидните години 
или има какво още да се 
желае?

– Разбира се, че има как-
во още да се желае. Дори и 
само поради факта, че все 
още нямаме полети от/до 
Русия, Украйна и Беларус, 
т.е. 20% от трафика ни 
през 2019 г. липсва заради 
санкциите и войната. 

Поради предизвикател-
ствата на авиокомпании-
те с капацитета, възста-
новяването на пазари, 
като например Германия, 
е бавно. В тази посока оба-
че бележим успех с реали-
зирането на тригодишния 
проект SunExpress-Electra 
Airways, посредством кой-
то от Лято 2025 очакваме 
значително да се подобри 
представянето на немския 
пазар и увеличи осезател-
но потокът от германски 
туристи към Българското 
Черноморие. Припомням 

 Васил Атанасов е роден в Бургас, където завършва и 
Немска езикова гимназия „Гьоте“. 
 Продължава образованието си в САЩ. Там получава 
бакалавърски степени по „Мениджмънт на информа-
ционни системи“ и „Международен бизнес“ в Drexel 
University, Филаделфия. По време на престоя в Америка 
работи за кратко в банковия сектор, занимавайки се с 
анализ и обработка на междубанкови разплащания. 
 След завръщането си в България, през 2007 г. се 
присъединява към екипа на „Фрапорт Туин Стар 
Еърпорт Мениджмънт“ АД – Летище Бургас.
 Завършва магистратура по „Финанси“ от Стопан-
ска академия „Д. А. Ценов“ в Свищов. 
 По време на кариерния си път заема различни 
позиции на Летище Бургас.

Г
Неотклонният ангажимент 
на „Фрапорт“ е да продъл-
жава да работи за разви-
тието на трафика на 
Летище Бургас и популя-
ризирането на България 
като атрактивна турис-
тическа дестинация, 
съвместно със своите 
партньори от страната 
и чужбина. Компанията 
винаги е третирала двете 
летища по равнопоставен 
начин и ще продължава да 
го прави и занапред.  

– Водят ли се разговори 
с нови авиокомпании с 
тенденция увеличаване 
на пътникопотока и раз-
нообразието от дести-
нации?

– Непрекъснато се водят 
преговори с авиокомпани-
ите в тази посока. Вече 
имаме и конкретен резул-
тат от тях, а именно 
обявената първа нова 
дестинация за 2025 г. – на 
Discover Airlines от герман-
ския град Мюнхен.

– „Фонд за развитие на 
Летище Бургас“ работи 
ли вече в полза на най-
слънчевото летище на 
Балканите?

– „Фрапорт Туин Стар 
Еърпорт Мениджмънт“ 
АД спазва неотклонно своя 
ангажимент за активна 
експертна и финансова 
подкрепа към работата 
на новоучредения от 13-те 
общини в Област Бургас 
– „Фонд за развитие на 
Летище Бургас“. Компани-
ята организира и проведе  
съвместно с ръководство-
то на Фонда срещи с 4 
авиокомпании до момента, 
с цел обсъждане на въз-
можностите за целого-
дишни полети от/до Ле-
тище Бургас, както и бе 
спазен финансовият анга-
жимент на компанията, 
който е в размер на 200 000 
лв., за подсигуряването на 
безпроблемната работа 
на сдружението.  

– Усети ли се ефектът 
от „въздушен Шенген“ 
през сезона?

– Присъединяването към 
„въздушен Шенген“ донесе 
редица предимства за 
пътниците на Летище 
Бургас. Премахването на 
паспортния контрол при 
полетите в рамките на 
Шенгенското простран-
ство значително ускори 
обработката на пътници 
и позволи по-бърз и удобен 
достъп до страната за 
гражданите на Шенген-
ските държави.

В оперативен план еки-
пите на Летище Бургас 
показаха завиден профе-
сионализъм,  успешно 
адаптирайки се към нови-
те изисквания, без това 
да повлияе на гладкото 
протичане на работния 
процес. 

– И нещо по-лично: Това 
ви е първи сезон – горещ 
ли е столът на директор 
на летището? С какво е 
по-голямо предизвикател-
ството от това да си 
началник-отдел „Перон-
но обслужване и карго“?

– Предполагам, че няма 
да е изненада за никого, ако 
кажа, че първият ми сезон 
като директор на Летище 
Бургас е безспорно предиз-
викателен. Ръководенето 
и комплексният поглед 
върху всички дейности, 
координацията между 
различните отдели и га-
рантирането на безопас-
ността и ефективността 
на процесите, особено в 
разгара на летния сезон, 
правят стола наистина 
„горещ“! В същото време 
считам това за прекрасен 
стимул за професионално 
и личностно развитие!

Разликата с предходна-
та позиция, която заемах, 
е основно в мащаба на 
дейността и магнитуда 
на отговорностите, кои-
то трябва да поема.  

„
Премахването  
на паспортния  
контрол при 
полетите в 
рамките на 
Шенгенското 
пространство 
значително  
ускори  
обработката 
на пътници

ДОНА МИТЕВА

ИНТЕРВЮ

ВАСИЛ 
АТАНАСОВ
ФОТО: ФРА-
ПОРТ



ГЕОРГИ РУСИНОВ

Всеки артист има ярки 
роли, които помни цял 
живот, с които е обичан 
от публиката, но две ни-
кога не се забравят – пър-
вата и последната. За тях 
разказва примабалерината 
Красимира Колдамова. 
Родена на 8 декември 1938-
а в Стара Загора. Завърш-
ва първия експеримента-
лен клас в Държавното 
балетно училище в София. 
Възпитаничка е на балет-
ните педагози Владимир 
Белой и Лили Берон. Две 
години специализира в 
училището към Болшой 
театър при Елисавета 
Герт.

Тя е на 85 години, но 
живее на пълни обороти, 
със собствена философия 
за живота. Започва кари-
ерата си в Софийската 
опера. Танцува на сцените 
на редица световни театри, 
прима е на френския „Гран 
бале класик“ през 1972/1973-
а, многократно гастроли-
ра в Хавана по покана на 
хореографа Алберто Алон-
со. Има над 60 роли в над 
70 постановки. Красимира 
Колдамова е сред създате-
лите на балет „Арабеск“. 
През 1991-ва основава 
първото частно балетно 

с т у д и о  з а 
откриване и 

развитие 
на таланта. 

Омъжена 
е за Таньо 

Манчев. Си-
нът ѝ Преслав 

Манчев и малкият 

ѝ брат Петър Колдамов 
също са балетисти. 

Първата любов 
не се забравя

Това важи с пълна сила 
и за първата роля на при-
мабалерината. При послед-
ната ѝ визита в Бургас 
през лятото, тя говори 
пред публика за Жизел, 
която изиграва за пръв 
път на русенската балет-
на сцена. 

„Защо Жизел е образ, 
който е останал в класи-
ката и ще остане и ната-
тък? Не е толкова важно 
колко си се завъртял или 
как си започнал. И не е 
нещо в самия образ, което 
е много важно и което 
винаги се усеща, а то е – 
защо полудява? Защо във 
второ действие тя го 
спасява? Това е прошката. 
Дали нея лудостта и смър-
тта не я спасиха от раз-
очарованието, че любими-
ят ѝ я изоставя? Всичко 
остава неясно. Но това, 
че нейният дух е запазен 
чист и остава след смър-
тта си да бди над него, да 
го обича, да продължава 
да бъде с него. Тази неуми-
раща любов. Това е голя-
мото на Жизел. Иначе 
интерпретации разни има. 
Едни я правят като хла-
пачка, други като селянка. 
Аз отправям малко по-
романтичен поглед като 
се питам защо къщичката 
на Жизел е накрая на село-
то? Защо срещу нея пък е 
къщата на графа? Има 
нещо. Къде е баща ѝ? Какъв 

е той? 
Дали самата 

тя не носи 
нещо аристо-

кратично и зара-
ди това се влюбва в 

аристократ, без да знае“, 
обясни тя.

Според примабалерина-
та има много въпроси, 
които човек си задава, 
докато създава един образ. 

„Когато го играх за 
първи път на 20 години, 
не съм мислила. Просто 
си знаех – аз ще го изтан-
цувам. И си бях доволна, и 
публиката беше доволна. 
С годините човек започва 

да мисли повечко. Изчист-
ва някои детайли, вкарва 
нови и изобщо един образ, 
който живее с теб 30 го-
дини непрестанно – на 
наша сцена, в чужбина, 
навсякъде, той има разви-
тие, не може да остане 
същият от детска възраст, 
но трябва да запазиш 
детето. Какво е детето? 
Какво ще го различи на 
сцената от по-голямата 
балерина? Първо – не се 
прави на балерина. Веднъж 
в трамвая едно детенце 
ме гледаше с големи око-
корени очи и с такова 
възхищение сякаш ме по-
глъщаше. Мъничко. Казвам: 
„Това е. Това е детският 
поглед. Трябва да го хвана. 
Да го запазя. Да мога така 
да гледам. Чисто. И така 
детски“. Ама успях“, посо-
чи Колдамова.

За последен път прима-
балерината танцува Жи-
зел на 52 години. Блясъкът 
в изпълнението ѝ е тол-
кова забележителен, че 
всички се питат кому е 
нужно да се пенсионира. 
Тя е категорична:

„Помолих да ме оставят 
целия сезон, за да мога да 
се разделя с публика, с 
колеги. Слава богу, напра-
виха го. И аз се гордея с 
това, че на тази възраст 
успях да изиграя ролята 
си добре. Бях доволна от 
себе си. И никак не съжа-
лявах, че трябва да се 
разделя с тази сцена. Така 
е по-добре. Когато си във 
върхова точка. Защо да 
чакам да почне да спада, да 
не мога, че тогава да си 
отида?“.

„Тази луда жена 
влезе в мен“

Последната ѝ роля е Едит 
Пиаф. Колдамова тогава е на 
60 години. Доказателство за 
всеотдайността ѝ, за силния 
характер, за любовта към 
танцуването, за гения ѝ. 

„То беше ужасна работа, 
защото истината е, че 
тази луда жена влезе в мен. 
Не аз в кожата ѝ, тя влезе 
в мен. И ме побърка. Но успях. 
В спектакъла съм сигурна, 
че успях да вкарам тези 
ноти нейните, пеещи в 
ръцете. Някой беше казал, 
че били като пипала на гу-
щери“, с усмивка сподели 
тя. 

Примабалерината тан-
цува и на 40-годишнината 
от варненския балетен 
конкурс в Летния театър. 
По думите ѝ канили лауре-
ати, които „са живи и могат 
да танцуват“ на този гала 
концерт. Емил Димитров, 
който е сред организато-
рите ѝ казва: „Абе, ти си 
тука сега. Защо не го изтан-
цуваш?“.
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Завещание. „Ще танцувам вечно чрез телата на ученичките си“

Примабалерината Красимира 

„Никога не ми е идвало на ум да пиша книга за 
живота си. Мен не ми стига времето да го 
живея, пък камо ли да го описвам. Пък и той 
още не е свършил. Кой знае какво ми предстои 
занапред? Колко очаквани и неочаквани 
събития още има?
Идеята за книгата дойде от Гергана (б.а. 
Гергана Михайлова – съпруга на Васил 
Михайлов), а Таньо (б.а. Таньо Минчев – съпруг 
на Красимира Колдамова) я прие за добра и 
навременна. Цитирам: „По-добре сама да 
разкажеш за себе си, отколкото да се 
дразниш на чуждите интерпретации“. 
Пожелах небалетна да я направим. Балетни-
те специалисти биха я разгледали само от 
професионална гледна точка. А аз преди 
всичко съм човек. И илюзии, и грешки са 
човешки. И чак след това балерина, с всички 
професионални плюсове и минуси. 
Не мисля, че биографията на един артист 
може да бъде равностойна на изкуството 
му. Не зная дали моята личност ще бъде 
особено интересна за читателите, но 
времето за което разказвам и нещата от 
живота, които минаха през мен, са още един 
щрих към славното поколение, към което 
принадлежа.
Чувала съм, че едно китайско проклятие 
гласяло: „Да живееш в интересно време“. Да, 
това е нашето време, а дали е проклятие? Не 
очаквайте от мен да се паля по политически 
теми. Има си хора за това, а и баща ми ме 
закле никога да не се занимавам с политика. 
Все пак, вглеждайки се назад във времето, 
разбирам, че тя се е намесвала в съдбата ми. 
Но аз в нея – никога. 
Нашето бунтарско поколение мечтаеше 
само за една интересна съдба. Това е 
разликата между нас и родителите ни. Не 
случайно в нашето време се появи хипарско-
то движение. Всеки малко или повече мина 
през него, а вероятно е да се каже, че то мина 
през нас. Целият свят мечтаеше за свобода. 
Много хора, които бяха прогонени или 
намериха кураж да напуснат родината си, 
днес ги намират за герои. Не е лесно да 
живееш в изгнание и да си останеш българин. 
Тъкмо в това откривам провокацията на 
интересното време. 
Никога не ми е липсвала смелост и дързост да 
посрещна всяко предизвикателство. Дори ме 
обвиняват, че обикновено избирам най-труд-
ните. Такъв е моят характер. А характер е 
онова, което насочва нашата съдба. 
Мисията на живота ми е да продължа и аз ѝ 
служа по войнишки. И днес е така. 
Някои се опитваха да подхвърлят, че съм 
направила кариерата си по „онова време“. Да, 
така е. Бих я повторила и днес, ако бях се 
родила малко по-късно. Онова време само 
активизираше максимално сетивата ми, 
стремежът за самооценяване и самодоказва-
не, но и днес е така.
Получавала съм много награди и много 
шамари в живота. Получавала съм награди 
от правителства. После си ги взеха. Стреля-
ха с дела и думи в мен. И днес стрелят. Не 
подозират, че вече съм като решето и вече 

трудно могат да ме улучат. В живота не 
успях да бъда красива блондинка. На сцената 
го постигнах. Затова днес нямам чувството, 
че възрастта ми е отнела нещо важно. 
Най-главното е невидимо за очите. 
Обичам природата, птиците, морето, 
приятелите, звездите, музиката, поезията 
и фантазиите. Но най-много обичам да 
танцувам. Разбрах го още много млада и то 
стана част от моята същност. Днес 
танцувам чрез телата и душите на моите 
ученички. Един ден те ще запалят искрата в 
следващите. Така, че ще танцувам завинаги. 
Създадените от мен роли бяха един вид 
освобождаване от съществата, които са 
вътре в мен. Някои намирам за очаровател-
ни. На героите, които изиграх отдадох 
сърцето и душата си, а всеки от тях ме 
обогати за още един живот. Публиката ме 
даряваше с много обич и затова зареждаше с 
нови батерии моите акумулатори. И днес е 
така. Успехите на децата правят с мен 
същото. Създадох семейство. Имам 
син, който пое по своя път в 
любимото ми изкуство. 
Животът продължава“. 

(част от посланието 
към читателите в 
книгата „Балерината 
Колдамова“)

За първата и 
последната роля:

Колдамова в ролята 
на Жизел, 1967 г. 

ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ
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„Какво да изтанцувам –  
чудя се Но се хванах и се 
съгласих. И ми дойдоха 
трите момченца от русен-
ския балет и с две-три ре-
петиции, естествено те 
не се забравят такива неща, 
но дали го можеш, това не 
се знае, направихме „Милорд“. 
Влязох така внимателно, 
почнах да усещам, че публи-
ката почна да ме зяпа, аз се 
надигнах и се разиграх на 
финала като тийнейджър. 
В този момент хора от цял 
свят в Летния театър 
започнаха да аплодират, 
погледнах към небето и 
казах: „Господи, благодаря 
ти! Това ми е най-хубавото! 
Благодаря ти!“. И повече не 
съм танцувала аз. Това 
бяха двете роли. Началото 
с Жизел и финалът с Едит 
Пиаф“, разказа примабале-
рината. 

„Танцувам чрез 
ученичките си“

През 1991-ва, когато се 
„пенсионира“, Колдамова 
основава първото частно 
балетно студио за откри-
ване и развитие на талан-
та. Тя е един от най-из-
в е с т н и т е 
балетни педагози 
у нас. 

„ А з  в с е  о щ е 
танцувам, чрез телата на 
ученичките си. Преживявам 
всичко с тях. Давам им 
всичко, което знам и мога 
и те ми доставят много 

радост. Е, понякога е тъж-
но и някои ме забравят, но 
то е нормално. Сигурно и аз 
съм забравила някого, на 
когото трябва да благода-
ря. Сигурно са много, защо-
то в един 
ж и в о т 
човек е по-
лучил пове-
че от повече 
хора, отколкото 
може да даде. Аз 
не можах. Освен 
на сцената. Там 
давах без проблем“, 
сподели тя.

„Всичко е борба“

Най-великата ни прима-
балерина не крие, че много 
се е борила за всичко, което 
е постигнала. Като пода-
ръци определя двете си 
незабравими роли обаче.

„Първата ми Жизел беше 

подарък като ме поканиха 
в Русе. Това не съм го очак-
вала. Последната Едит 
Пиаф също е подарък и също 
не съм я очаквала. От Хик-
мет Мехмедов, който беше 
тука балетмайстор в Бур-
гаския балет преди извест-
но време. Иначе всичко е 
борба. Всъщност животът 
е една борба…със себе си. А 
това е най-трудното. Човек 
най-трудно се бори със себе 
си. С другите хора ще се 
пребориш, ще изчакаш, ще 
премълчиш, ще успееш. 
Търпението понякога по-
мага, друг път трябва да 
реагираш остро. Различно 
е“, обясни Колдамова. 

За „Лебедово езеро“ на-
пример тя сподели, че не са 

искали да ѝ дадат роля, 
защото била късичка.

„Вярно е. Гледам в зооло-
гическата градина лебедите 
горе-долу са мой размер. Да, 
де. Наистина има нещо та-
кова. Трябва да можеш да 
размахаш едни големи кри-
ла. Откъде да ги намеря 
тези големи крила като 
ръцете ми не са толкова 
дълги? И измислих. Реших 
като при лебедите ръцете 
да започват от гръбнака, 
не от рамената. И включих 
цялата дължина, и гръб, и 
всичко. И постигнах крила. 
С много одобрение и в чуж-
бина. В Монте Карло играх. 
Но тук не ми я даваха роля-
та. Цялата борба, която 
влагаш в това да стигнеш 

до сцена, е много изтощи-
телна. Но бях свикнала да 
се боря. И се борих. Вижте 
сега вече не мога да се боря. 
Сякаш съм по-мека и по-до-
бричка“, с усмивка продължи 
историята си примата. 

За прошката

Колдамова обърна сери-
озно внимание за финал. 
Сподели, че това е нещо 
много красиво и го има и в 
„Жизел“, и в „Лебедово езеро“. 

„Нещо, което ние вече 
сме позабравили, хората. 
Много се мразим, много се 
обиждаме. Да простиш е от 
религията също и е божест-
вено, и човешко, и дано не 
се загуби прошката и душа-
та. Аз сега ще се върна на 
моя първи руски педагог 
Владимир Белой в Балет-
ното училище. Значи била 
съм на 14 – 15 години. Аз му 
повярвах. Много вярвайте 
на педагозите си. Понякога 
казват големи неща. Та той 

ми каза: „Мила 
моя, ако искаш 
да танцуваш 

красиво, ако 
искаш да излъчваш 

красота, трябва отвътре 
да си красива“. Ама аз казвам: 
„Как да стана красива?“. „Не 
си разрешавай лоши мисли, 
те идват, те са като дя-
волчета – чукат по главата. 
Не ги разрешавай. Махай ги. 
Мисли за доброто и добро-
то ще мисли за теб“. По-
желавам ви го“, завърши 
тя. 
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Колдамова между Жизел и Едит Пиаф

Красимира Колдамова бе уважена от заместник-кмета Диана 
Саватева    ФОТО: ГЕОРГИ РУСИНОВ Опашка за автограф   ФОТО: ГЕОРГИ РУСИНОВ

85-годишната 
балерина енер-
гично и с енту-
сиазъм увлече 
публиката с 
историята си
ФОТО: ГЕОРГИ 
РУСИНОВ

ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

ОБЯВА

В изпълнение на Заповед № РД-01-870/25.09.2024 г. на кмета на 
Община Царево

ОТКРИВА процедура по провеждане на публичен търг с тайно надда-
ване за отдаване под наем за срок от 10 /десет/ години на петно № 31 
от Схемата за за поставяеми обекти на Община Царево за 2024 г. за гр. 
Царево, с площ от 100 кв.м. разположено в ПИ № 48619.502.425 по КККР 
на гр. Царево, целият с площ 14656 кв.м., с трайно предназначение на 
територията-урбанизирана, с НТП – за обществен селищен парк, градина, 
публична общинска собственост, съгласно АПОС №512/19.03.2010 г., с 
цел за поставяне на търговски обект по чл.56 от ЗУТ с предназначение 
- „за заведение за хранене и развлечение”. 

Условия за провеждане на търга:
- Начална тръжна наемна цена на месец в размер на 616.00 лв. без 

ДДС и годишна наемна цена – 7392.00 лв. без ДДС.
- Направените предложения не могат да бъдат по – малки от първона-

чалната тръжна наемна цена плюс 10 % от същата. 
Срок за закупуване на тръжната документация от деловодството на 

Община Царево до 15:00 ч. на 11.10.2024 г. 
Срок за подаване на предложенията за участие- до 16:00 ч. на 14.10.2024 г. 
 Цена на тръжната документация-100.00 лева без ДДС и депозит за 

участие в размер на 739.20 лева, представляващ -10 % от началната 
тръжна годишна наемна цена, вносим на каса или по сметка на Община 
Царево- BG90IORT80483396477800, най-късно  до 11.10.2024 г.

Дата на отваряне на предложенията-15.10.2024 г., час-10:00 часа, 
място-заседателната зала в сградата на Общинска администрация Царево.

 За контакт : Дима Стайкова – тел. 059055013

ОБЯВА

В изпълнение на Заповед № РД-01-871/25.09.2024 г. на кмета на 
Община Царево

ОТКРИВА процедура по провеждане на публичен търг с тайно наддаване 
за отдаване под наем за срок от 10 години на общинско помещение, с 
площ на наемане 133 кв.м., предвидено „за заведение за хранене и раз-
влечения“, представляващо част от първи етаж на сградата на читалище 
„Васил Левски - 1925 г.“ с идентификатор 38947.501.184.1 по КККР на 
с. Кости, находяща се в ПИ с идентификатор 38947.501.184 по КККР на 
с. Кости, публична общинска собственост, за който имот има съставен 
АПОС №12/15.05.1998 г.

Условия за провеждане на търга:
- Начална тръжна наемна цена на месец в размер на 452.20 лв. на 

месец без ДДС и годишна наемна цена – 5426.40 лв. без ДДС.
- Направените предложения не могат да бъдат по – малки от първона-

чалната тръжна наемна цена плюс 10 % от същата. 
Срок за закупуване на тръжната документация от деловодството на 

Община Царево до 15:00 ч. на 11.10.2024 г. 
Срок за подаване на предложенията за участие - до 16:00 ч. на 

14.10.2024 г. 
 Цена на тръжната документация - 100.00 лева без ДДС и депозит за 

участие в размер на 542.64 лева, представляващ -10 % от началната 
тръжна годишна наемна цена, вносим на каса или по сметка на Община 
Царево- BG90IORT80483396477800, най-късно  до 11.10.2024 г.

Дата на отваряне на предложенията – 15.10.2024 г., час-10:15 часа, 
място-заседателната зала в сградата на Общинска администрация Царево.

 За контакт : Дима Стайкова – тел. 059055013

ОБЯВА

В изпълнение на Заповед № РД-01-872/25.09.2024 г. на кмета на 
Община Царево

ОТКРИВА процедура по провеждане на публичен търг с тайно наддаване 
за отдаване под наем за срок от 5 години на Самостоятелен обект с 
идентификатор 00878.501.392.10.1 по КККР на гр. Ахтопол, с площ 74.00 
кв.м., находящ се на 1 етаж в едноетажна масивна сграда с идентификатор 
00878.501.392.10, с трайно предназначение на обекта - „за търговски 
обект“, частна общинска собственост, съгласно АЧОС №740/21.04.2007 
г., с цел за - „козметични услуги”. 

Условия за провеждане на търга:
- Начална тръжна наемна цена на месец в размер на 259.00 лв. на 

месец без ДДС и годишна наемна цена – 3108.00 лв. без ДДС.
- Направените предложения не могат да бъдат по – малки от първона-

чалната тръжна наемна цена плюс 10 % от същата. 
Срок за закупуване на тръжната документация от деловодството на 

Община Царево до 15:00 ч. на 11.10.2024 г. 
Срок за подаване на предложенията за участие- до 16:00 ч. на 14.10.2024 г. 
 Цена на тръжната документация-100.00 лева без ДДС и депозит за 

участие в размер на 310.80 лева, представляващ -10 % от началната 
тръжна годишна наемна цена, вносим на каса или по сметка на Община 
Царево- BG90IORT80483396477800, най-късно  до 11.10.2024 г.

Дата на отваряне на предложенията-15.10.2024 г., час-10:30 часа, 
място-заседателната зала в сградата на Общинска администрация Царево.

 За контакт : Дима Стайкова – тел. 059055013



ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Негово Високопреосве-
щенство Сливенският 
митрополит Арсений 
извърши велико освеща-
ване на храма „Света Бо-
городица“ в град Средец. 
Събитието бе част от 
честванията по повод 22 
септември, когато градът 
отбелязва своя празник, 
както и Деня на независи-
мостта. 

Ритуалът по освещава-
нето започна малко след 
осем сутринта и продъл-
жи до обяд. В ранните 
часове на него присъства 
заместник-кметът Живко 
Гърков, а по-късно към 
събитието се присъедини 
и кметът на община Сре-
дец инж. Иван Кичев.

Ден по-рано на тържест-
вено заседание на Общин-
ския съвет по повод праз-
ника на Средец имотът, 
върху който е разположен 

храмът и който досега е 
бил частна общинска соб-
ственост, бе дарен без-
възмездно на Църковното 
настоятелство при църк-
ва „Успение Богородично“.

Строежът на храма 
започва през 1999 г. с по-
мощта на дарения на жи-
телите на общината. За 

известно време работата 
по строителството му е 
преустановена и възста-
новена отново преди око-
ло 10 години.

В близост до храма в 
същия ден бе предвидено 
и раздаване на празничен 
курбан за здраве. Чества-
нията по повод празника 

на града започнаха още на 
21 септември, а кулмина-
цията им бе в Деня на 
независимостта, когато 
целият град се весели на 
концерт с участието на 
Яна Биюкова, Лазар Нал-
бантов, оркестър „Жара-
ва“, Нелина, Руси Русев и 
фолклорна школа „Огин“.

Дарители. Строежът започва през 1999 година
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Сливенският митрополит освети храма 
„Успение Богородично“ в Средец

ИНЖ. НИКОЛИНА МАНЧЕВА

Почти век Народно чи-
талище „Христо Ботев 
1928  г”   в село Подвис е 
място за духовна култура, 
за досег до книги с много 
информация: художествени, 
речници, атласи, справоч-
ници. Понякога се чуват 
идеи да бъде затворена 
тази „архаична” институ-
ция, наречена читалище и 
дано това не се случи.

В началото на 1928 г. в 
обществения живот на 
село Подвис се появил нов 
културно-просветен център 
– читалището. Идеята на 
група ентусиасти се сблъск-
ва с липса на помещение, 
малко книги и какво ли още 
не. Все пак 1928 г. е неговата 
година на основаване. По-
късно с доброволен труд 
на жителите на селото и 
допълнително финансира-
не се построява стабилна 
читалищна сграда: киноса-
лон, читалня, краеведски 
кът, библиотека и много 
книги. Освен въведените 
на отчет 16 084 броя книги, 
читалището разполага и с 
много дарени.

Народно читалище „Хрис-
то Ботев 1928 г.“ с. Подвис 
скоро ще отбележи своята 
100-годишнина. Как е съз-
дадено, през какви препят-
ствия е минало и преодо-
ляло можем да прочетем в 
книгата „Подвис“ на Же-
лязко Кьосев – вече покойник.

Трудно е човек да си 
представи едно село без 

читалище. Там е мястото, 
където можеш да вземеш 
книга, да чуеш нечие мнение. 
А и съвременното читали-
ще не изостава от вълната 
на новостите. Читалище-
то в Подвис работи по 
проекта „Глобални библи-
отеки“. Разполага с някол-
ко компютъра, мултимедия, 
озвучителна техника. Пет 
пъти служителите на 
читалището са печелили 
проекти към Министер-
ството на културата за 
нови книги, така че на ла-
виците може да се прочете 
нещо от Майн Рид и от 
Здравка Евтимова.

Наша гордост е богата-
та етнографска сбирка. В 
светла зала са събрани 
предмети от бита на жи-
телите на селото. Можете 
да видите носия на лазарка, 
на коледар, на омъжена 
жена (качул), моминска 

носия, черги, възглавници, 
ковьори, тъкачен стан, 
калайдисани менци, сърп, 
паламарка, обредни хлябо-
ве. 

Тук е и ралото на дядо 
Руси. Имаме и малък кът с 
престилки, терлици, тес-
темели и др., които жела-
ещите могат да си купят.

Похвално е и това, че 
всяка година се събират 
лазарки и коледари. Запа-
зени са тези стари обичаи 
и много младежи идват от 
Бургас, Карнобат и другаде. 
Пеят се и играят харак-
терните за тези празници 
песни и хора. Автентични 
носии има и в читалището, 
а местните хора с радост 
събират дрехи и украса за 
представянето на своите 
внуци.

Обичаи, които връщат 
минали времена и ги прена-
сят в бъдещето.

Читалище в сунгурларско село 
тръгва към вековен  юбилей

ИНЖ. НИКОЛИНА МАНЧЕВА

През 1936 г. етнограф-
ското богатство на Подвис 
отново привлякло вни-
манието на етнографска-
та наука. Ръководител 
на групата от български 
и чуждестранни учени, 
участници в IV конгрес на 
славянски географи и 
етнолози бил проф. Хрис-
то Вакарелски, който 
довежда 20 участници в 
селото. Специално за 
гостите била уредена 
изложба от стари шеви-
ци, престилки, ръченици, 
възглавници и др. Много 
от изложените предмети 
са били изкупени

През 1939 г. проф. Хрис-
то Вакарелски отново 
посещава Подвис.

Интересът на именития 
етнограф към селото се 
потвърждава от помес-
тените текстове и 
снимки в „Етнография на 
България”, издателство 
„Наука и изкуство“ София, 
1977 г. В глава шест, раз-
дел „Земеделие“ е помес-
тена снимка „Вършитба 
с диканя“ (с. Подвис, 
Карнобатско 1934 г.). В 
глава 59 „Носии и архи-
тектура“ е заснета жен-
ска носия, а на стр. 481 
виждаме „Седянка в с. 
Подвис, Карнобатско 1938 
г.“

В книгата на Димитър 
Маринов, издание на БАН 

1994 г., в раздел „Народна 
вяра и религиозни обичаи 
с. Подвис, Карнобатско 
1898 г.“ са показани раз-
лични обредни хлябове: 
боговица – за Бъдни вечер; 
благословеник за коледа-
ри; и арман за Бъдни вечер 
– дава се на орача и др. На 
сн. 178 са заснети кукерски 
костюми.

В книгата „Култура на 
севернокарнобатските 
села – традиции и съвре-

менност“/ Сборник в 
памет на проф. д-р Делчо 
Тодоров, голям дял е от-
делен на традиционно 
народно облекло: каста-
рена риза, чукман, сърме-
на тъкана приеска, теле-
на ута (престилка) и др.

Богато е етнографско-
то наследство, голяма 
част съхранено в чита-
лището. Оставена е 
широка диря за връзка с 
минали времена.

Именити етнографи описват 
богатството на Подвис

Сливенският митрополит Арсений освети храма
ФОТО: СЛИВЕНСКА МИТРОПОЛИЯ

Така изглежда 
отвън новата 
църква в 
Средец

Читалището               ФОТО: АВТОРЪТ

Етнографската сбирка         ФОТО: АВТОРЪТ
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„Черноморец“ посреща 
елитен съперник за Купата
Жребий. „Несебър“ гостува в Мездра

ГЕОРГИ РУСИНОВ

В Националната фут-
болна база в Бояна бе 
изтеглен жребият за 
втория предварителен 
кръг на Купата на Бълга-
рия. 

Отборът на „Черномо-
рец“ (Бургас) ще се изпра-
ви срещу „Етър“ (Велико 
Търново), като мачът ще 
се проведе на спортен 
комплекс „Иван Притър-
гов“ в Долно Езерово. 
Победителят ще бъде 

определен в един мач.
„Несебър“ ще гостува 

на „Локомотив“ (Мездра) 
в своя двубой от същия 
кръг.

Датите на мачовете 
ще бъдат уточнени до-
пълнително, но ще се 
проведат в периода от 9 
до 15 октомври.

При победа, „Черномо-
рец“ ще се срещне с „Ло-
комотив“ (Пловдив) на 
1/16 финалите, а „Несебър“ 
ще приеме „Септември“ 
(София).

„МБАЛ-Средец“ ЕООД гр. Средец - 8300, ул. Тодор 
Николов №10 тел:0882743001, на основание чл.90 от 
Кодекса на труда, във връзка с чл.68, ал.7 от Закона за 
лечебните заведения и Заповед №46/24.09.2024г. на 
Управителя на „МБАЛ-Средец“ ЕООД гр. Средец ОБЯВЯ-
ВА конкурс за заемане на длъжността главна медицинска 
сестра в „МБАЛ-Средец“ ЕООД гр. Средец, при услови-
ята на трудов договор от три /3 / години.

 
Изисквания: 
1. Образователен ценз – квалификационна степен, 

бакалавър или магистър „Управление на здравните 
грижи“.

2. Професионален опит минимум 7 /седем/ години 
трудов стаж като медицинска сестра в болнично лечеб-
но заведение. 

3. Компютърна грамотност.
4. Владеене на чужд език.
5. Опит като старша или главна медицинска сестра.
6. Управленски опит.
7. Умения за работа в екип.
8. Познания по основните нормативни актове в 

областта на здравеопазването.
9. Писмен проект на тема „Мястото и ролята на 

главната медицинска сестра в организацията, контрола 
и качеството на здравните грижи в лечебното заведение 
и тяхното управление“.

Необходими документи за участие в конкурса: 
1. Заявление за участие в конкурса, в свободен текст 

с посочени три имена, телефон за връзка, актуален 
адрес и електронен адрес за кореспонденция.

2. Автобиография, CV – европейски стандарт.
3. Медицинска свидетелство за постъпване на ра-

бота.
4. Копие на диплома за завършено висше образо-

вание.
5. Удостоверение за членство в БА ПЗГ.
6. Дипломи, сертификати, удостоверения за допъл-

нителни квалификации, ако има такива.
7. Писмен проект на горепосочената тема.

Място на подаване на документи:
1. „МБАЛ-Средец “ЕООД, гр. Средец, ул. Тодор Ни-

колов №10, личен състав всеки работен ден от 08:00ч.-
16:00ч.

Срок за подаване на документи:
Един /1 / месец от датата на публикуване на обявата.
Документите се предават в запечатан, непрозрачен 

плик надписан само с длъжността, за която се лицето 
кандидатства, в този плик са поставени два други запе-
чатани плика, обозначени с надпис 

1. „Плик №1- необходими документи за участие“
2. „Плик №2-съдържащ писмената разработка на 

темата“
Начин за провеждане на конкурса
Конкурсът ще се проведе по документи и чрез защи-

та и събеседване на горепосочената тема.
Допуснатите кандидати ще бъдат уведомени писмено 

за датата, часа и мястото на провеждане на конкурса. 

Управител /Росица Дичева/

Обява за провеждане на конкурс за длъжността 
главна медицинска сестра в „МБАЛ-Средец“ ЕООД, гр. Средец

Бургазлии ще имат нелеката задача да преминат през „Етър“             ФОТО: ФК „ЧЕРНОМОРЕЦ“
„Несебър“ може да играе със „Септември“ на 
1/16 финалите     ФОТО: ОФК „НЕСЕБЪР“

ПАНАЙОТ ГЕОРГИЕВ

Отборът на „Странджа-2001“ три-
умфира като победител в турнира по 
свободна борба „Продан Гарджев“, про-
веден в Средец в чест на олимпийския 
ни шампион от Токио 1964. Турнирът 
събра млади таланти в категориите 
деца, момчета, кадети и юноши.

Борците на „Странджа-2001“ се кла-
сираха първи в 7 категории, оставяйки 
зад себе си отборите на „Борба и самбо“ 
(Ямбол) и „Стефан Караджа“ (Елхово). 
Калоян Стаев от домакините спечели 
убедително при 60-килограмовите и бе 
обявен за най-резултатен състезател. 
Петко Саракостов, с пет победи с туш 
и технически туш при 62 кг, грабна 
приза за най-техничен състезател.

Специалният приз „Продан Гарджев“ 
бе присъден на Стилиян Памуков, който 
стана шампион в категория до 65 кг, 
също представител на „Странджа-2001“.

В турнира участваха 91 състезатели 

от 15 клуба, а преди началото на схва-
тките всички участници отдадоха 
почит на паметника на олимпийския 
шампион Продан Гарджев.

Триумф за средецката борба 

Турнирът е традиционен и включи 15 клуба и 
91 състезатели      ФОТО: ОБЩИНА СРЕДЕЦ



ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Фестивалът на съвре-
менно изкуство „Вода“ 
започна с ефектно 3D шоу 
на Пантеона в Бургас. Де-
сетки бургазлии и гости 
на града наблюдаваха зре-
лищното събитие в Мор-
ската градина, което е 
създадено от румънски 
визуален артист.

Проектът на Адриан 
Манулеску се нарича „Гене-
ративна архитектура“. 
ADISTU e дигитален артист, 
който работи в областта 
на 3D анимацията, видео 
мапинг, холограми, видео 
инсталации. Осъществявал 
е видео мапинг инсталации 
върху дворци, църкви, сред-
новековни кули, 360-граду-
сова куполна проекция, а 
също и множество проекти 
в сгради като Национална-
та Опера Букурещ, Посол-
ството на Сингапур в 
Берлин, Театър Крест в 
Лос Анджелис и други. Освен 
работата си с видео мапинг 
в Европа и САЩ, той орга-
низира анимационни рабо-
тилници за деца и възраст-
н и  и  е  д и р е к т о р  н а 
пътуващия филмов и арт 
фестивал Tripoteca, който 
е показван в 15 страни.

Музиката е на българския 
звуков артист Мирян Колев.

Шоуто бе представено 
в четвъртък и в комплекс 
„Меден рудник“ от 20.30 ч., 
в училище „Петко Росен“. 
„Течна растителност“ е 
наименованието на втора-

та прожекция.
Фестивалът „Вода“ 2024 

се реализира със свободен 
вход за публиката. Той се 
организира от Сдружение 
„Танц БГ“ с подкрепата на 
Община Бургас, Министер-
ството на културата и 
Унгарския културен ин-
ститут „Лист“ – София и 
с подкрепата на: БНР – Бур-
гас, „Бургасбус“ ЕООД, НЧ 
„Асен Златаров 1940“, 
Международен младежки 
център – „Меден рудник“, 
СОУ „Петко Росен“, Прис-
танище Бургас, Moving Body 
Festival, Барбоса, Гунис 
студио.

Той представя творби 
от български и междуна-
родни автори, в разноо-
бразни артистични жанро-
в е :  т а н ц  и  т е а т ъ р , 
инсталация, звуков дизайн, 
видео арт и др.
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Пантеонът се преобрази
Нов живот. Стана част от фестивала „Вода“

ЖАКЛИН НОТЕВА

Четвъртокласникът 
Александър Коев от ОУ 
„Княз Борис I“ е най-по-
пулярното момче в учи-
лище! Защо? Защото едва 
ли е очаквал, че когато 
намери изгубен телефон 
на музикален фестивал 
в Бургас, при връщането 
му ще се окаже, че той е 

собственост на рапъра 
100 Кила. 

Директорът на ОДМ-
ВР – Бургас старши коми-
сар Владимир Маринов 
отличи детето с будна 
съвест с поздравителна 
грамота за прекрасната 
постъпка и му подари 
сувенири с емблемата на 
вътрешното ведомство, 
както и значка с герба на 
МВР. 

Четвъртокласник 
намери и върна 
телефона на 100 Кила

ДОНА МИТЕВА

Бум на бракове между ук-
раинки и български ергени се 
наблюдава в цялата страна. 
Примери за това са пловдив-
чани и варненци, които са си 
казали заветното „да“ с 
моми от страната, в която 
се води война. Не правят 
изключение и бургазлии.

От началото на годината 
до средата на септември в 
Бургас са сключени 582 граж-
дански брака, съобщиха от 
„Обредни ритуали“. С един 
или двама чужди граждани 
досега са сключени 48 граж-
дански брака, като около 
половината от тях са с ук-
раинки. 

В интернет е пълно с 

предложения на млади укра-
инки, които предпочитат 
любов извън родината си. 
Някои не горят от желание 
за брак, други пък им омръзва 
да са съпруги и се развеждат 
бързо. Разбира се, има и бра-
кове „докато смъртта ни 
раздели“.

Освен с украинки, бракове 

са сключени с чужди гражда-
ни от Руската Федерация, 
Турция, Северна Македония, 
Португалия, Филипини, Куба, 
Швеция, Албания и др.

Все повече са двойките, 
които избират дати с пов-
тарящи се цифри. На 08.08. 
тази година в Бургас са склю-
чени 5 граждански брака, а на 

09 септември – 3.
На най-романтичното 

място – остров Света Ана-
стасия, до момента има 
сключени 24 граждански 
брака. 

От миналата година „гу-
бернаторът на Острова“ 
Павлин Димитров също има 
право да сключва граждански 
бракове.

„На територията на ос-
тров Света Анастасия, на 
Морска гара и на Ченгене 

скеле съм оправомощен като 
длъжностно лице да сключ-
вам граждански брак“, обясни 
преди време той. 

Делегираните му права са 
с цел да се улеснят младожен-
ците и да се облекчи работа-
та на жените от общинска 
фирма „Обреден комплекс“.

И бургазлии се предадоха на чара на украинките

Дом на писателя, 18 ч.

Програма

1 октомври, вторник
Тържествено откри-

ване на Есенни литера-

турни празници 2024 – 
специален гост Георги 
Константинов

 2 октомври, сряда
Георги Константинов 

представя стихосбирката 
си „Живея високосно“

3 октомври, четвъртък
Празник на поезията 

„Подписано с любов“
Стихове от бургаски 

поети, поднесени от Ми-
лена Маркова и Никола 
Парашкевов

Съпровод на китара 
Марияна Добрева

Модератор Елка Васи-
лева

4 октомври, петък
Вечер на преводачите
Модератори Наталия 

Недялкова и Елена Янева

Сдружение Бургаска писателска общност
Есенни литературни празници 2024

Все повече 
са двойки-
те, които 
избират 
дати с 
повтарящи 
се цифри

ФОТО: PIXABAY

Четвърток-
ласникът бе 
награден от 
директора на 
ОДМВР-Бургас 
старши коми-
сар Владимир 
Маринов
ФОТО: ОДМВР-
БУРГАС

Малкият 
Алекс 

връща 
телефона 
на рапъра 

100 Кила
ФОТО: ОДМВР-

БУРГАС

Различни асоциации предизвика светлинното шоу на паметника, който е един от ключовите в Бургас

Артистите показаха как може да се преобрази той. За младите 
вече ще има нов смисъл, а не само исторически      ФОТО: ФЕСТИВАЛ „ВОДА“

29.09 - Бургас, Културен дом НХК
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